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De mogelijkheden voor het organiseren van 
het LNSC zijn met recht grenzeloos te noemen. 
Wij hebben als bestuur het afgelopen jaar hard 
gewerkt om een geweldige dag voor jullie neer te 
zetten. Bij het kiezen voor de locaties, sprekers 
en catering hebben wij ons niet door enige 
grenzen laten weerhouden. “Ik zoek mijn grenzen 
op, en ga eroverheen” is kenmerkend voor de 
samenwerking en groei die wij dit jaar als bestuur 
hebben doorgemaakt. 

Precies een jaar geleden werden wij gekozen 
om in Utrecht de 60e editie van het Landelijk 
Notarieel Studenten Congres te organiseren. Na 
een lange afwezigheid van maar liefst zeven jaar, 
is het LNSC eindelijk weer terug in het ‘hartsie’ 
van het land. De stad Utrecht heeft deze periode 
gelijk aangegrepen om de Domtoren grondig te 
renoveren en sinds de heropening in november 
2024 straalt het symbool van Utrecht weer in volle 
glorie.

Ons bestuursjaar begon in Nijmegen bij de vorige 
editie van het LNSC. Wij hebben elkaar die dag 
beter leren kennen en wij hebben daar tegelijkertijd 
inspiratie opgedaan voor ons eigen LNSC. Het 
congres was super goed georganiseerd en wij 
hebben hard ons best gedaan om dat dit jaar te 
overtreffen. Ik wil hierbij tevens het Nijmeegse 
bestuur heel erg bedanken voor jullie hulp en 
adviezen in het afgelopen jaar.

Tijdens een van de eerste vergaderingen liepen 
wij gelijk tegen onze eerste grenzen aan. Het 
Academiegebouw bleek niet beschikbaar te 
zijn op de datum van het LNSC en daarnaast was 
de capaciteit van de Domtoren na de renovatie 
verlaagd, waardoor de Domtoren geen optie 
meer was voor het afsluitende feest. Gelukkig 
hebben wij ons niet laten beperken door deze 
grenzen en hebben wij met TivoliVredenburg, de 
Domkerk en het Spoorwegmuseum drie prachtige 
kenmerkende locaties voor het LNSC weten vast 
te leggen.

De vier lezingen tijdens het plenaire gedeelte 
hebben allemaal een grenzeloos karakter. Zo 
komen grensoverschrijdende fusies, het Europese 
notariaat en de invloed van AI op het notariaat aan 

bod. Wij hebben dit jaar als afsluiter een spreker 
geregeld die in de meeste extreme en uitdagende 
omstandigheden zijn eigen fysieke en mentale 
grenzen heeft opgezocht. Hopelijk worden jullie 
geïnspireerd en gemotiveerd door zijn lezing over 
het opzoeken en bewaken van ( je eigen) grenzen.

De samenwerking binnen ons bestuur is dit jaar 
ook grenzeloos geweest. Wij hebben elkaar 
veel geholpen en het uitvoeren van alle taken 
werd geenszins begrensd door een bepaalde 
functietitel. Ik wil hierbij ook graag mijn dank 
uitspreken aan David, Hana, Rafi en Renske 
van de RvT. Zij hebben ons gedurende het jaar 
scherp gehouden en duidelijk geadviseerd bij 
het nemen van soms lastige beslissingen. Tevens 
wil ik Robert Helder en Günther Rensen van de 
notariële vakgroep bedanken voor hun hulp bij de 
organisatie van het LNSC.

Dankzij alle kantoren die vandaag aanwezig zijn, 
hebben wij (bijna) zonder grenzen het LNSC kunnen 
organiseren. U zult vandaag ook ontdekken 
dat de mogelijkheden binnen het notariaat 
grenzeloos zijn. NICO Notarissen is dit jaar de 
trotse hoofdsponsor van het congres. Margot en 
Veronique van NICO Notarissen hebben ons goed 
geholpen en meegedacht met het organiseren 
van het LNSC.

Ik hoop dat u zult genieten van deze heerlijke dag 
en ik spreek u graag onder het genot van een glas 
bubbels op de borrel!

Marc Klemann
Praeses Landelijk Notarieel Studenten Congres 
Utrecht
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Het plenaire gedeelte van het Landelijk Notarieel Studenten Congres Utrecht zal plaatsvinden in Hertz 
van TivoliVredenburg. Vijf sprekers zullen, onder leiding van onze dagvoorzitter Nicola Ebbink, een lezing 
geven aansluitend op ons dagthema Grenzeloos. Gedurende het plenaire gedeelte is er de mogelijkheid 
om vragen te stellen of te discussiëren.

Plenair gedeelte

Het programma

Ontvangst & ontbijt
09:00 - 09:30 uur 

Opening LNSC 2025

Prof. dr. mr. Günther Rensen

Mr. Annerie Ploumen & mr. 
Isabelle Cox

Pauze met koffie en thee

Dr. mr. Nora Streep

Mystery guest

Afsluiting plenair gedeelte

Kennismakingslunch

10:00 - 10:25 uur

10:55 - 11:20 uur

11:55 - 12:25 uur

09:45 - 10:00 uur 

11:25 - 11:50 uur

10:30 - 10:55 uur

12:25 - 12:40 uur

13:15 - 14:30 uur

De kennismakingslunch vindt plaats in het hart van Utrecht: de Domkerk. Tijdens deze lunch kunnen de 
notariële studenten in gesprek gaan met kantoorgenoten van deelnemende kantoren om een goed 
beeld te krijgen van het kantoor. Op je persoonlijke dagprogramma zal te zien zijn bij welk kantoor je kunt 
aanschuiven.

Kennismakingslunch

De workshops vinden plaats op verschillende locaties op loopafstand van de Domkerk. De workshops 
worden gegeven door de deelnemende kantoren, waarbij elke notariële student kennis kan maken met 
twee kantoren. Op je persoonlijke dagprogramma zal te zien zijn bij welk kantoor je kunt deelnemen aan 
de workshop en op welke locatie de workshop plaatsvindt.

Workshoprondes

Het dagprogramma wordt afgesloten met een recruitmentborrel in de Domkerk. Tijdens deze borrel 
hebben studenten de gelegenheid om nader kennis te maken met de deelnemende kantoren onder 
het genot van een hapje en drankje. Dit is een ideale manier voor de studenten om de deelnemende 
kantoren nog beter te leren kennen.

Recruitmentborrel

Na de recruitmentborrel vertrekken de kantoren en vangt het avondprogramma aan met een 3 gangen 
diner in de Expo van het Spoorwegmuseum. Tijdens het diner is er de mogelijkheid voor de studenten 
om elkaar beter te leren kennen en te nagenieten van deze bijzondere dag.

Diner

Het Landelijk Notarieel Studenten Congres Utrecht wordt afgesloten met een feest in Cloud Nine van 
TivoliVredenburg. Het eindfeest is het perfecte moment voor de studenten om de dag gezellig af 
te sluiten. Aan het einde van de avond worden de studenten per bus weer terug naar hun eigen stad 
gebracht!

Eindfeest

Workshopronde 1

Workshopronde 2

Recruitmentborrel

Diner

16:00 - 17:00 uur

14:45 - 15:45 uur

17:00 - 18:45 uur

19:15 - 21:00 uur

Eindfeest
21:30 - 01:00 uur

De dag vangt aan met een heerlijk ontbijt in TivoliVredenburg. 

Ontbijt
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TivoliVredenburg

Domkerk

Spoorwegmuseum

Hoofdlocaties

Vredenburgkade 11, 3511 WC Utrecht

Op loopafstand van Utrecht Centraal zullen wij in TivoliVredenburg het congres openen en weer 
feestelijk afsluiten. In dit poppodium vinden dagelijks concerten plaats van zowel nieuwe talenten als 
bekende artiesten uit binnen- en buitenland. Na het ontbijt in de zaal Park 6, zal het plenaire gedeelte in 
de indrukwekkende halfronde zaal Hertz plaatsvinden. Het dak gaat er ‘s avonds af tijdens het feest in de 
Cloud Nine op de negende verdieping van TivoliVredenburg!

TivoliVredenburg

Achter de Dom 1, 3512 JN Utrecht

In het midden van Utrecht staat een prachtige gotische kathedraal: de Domkerk. De lunch en borrel 
zullen op deze historische locatie plaatsvinden. De Domkerk was in de middeleeuwen een belangrijke 
bedevaartsplaats, er liggen Duitse keizers begraven en in 1579 werd in de kapittelzaal de Unie van Utrecht 
(basis van de Republiek der Zeven Verenigde Nederlanden) ondertekend. In 1674 heeft een grote storm 
het middenschip van de kerk verwoest waardoor tussen de Domtoren en de Domkerk het Domplein is 
ontstaan.

Domkerk Utrecht

Maliebaanstation 16, 3581 XW Utrecht

Het Spoorwegmuseum is een unieke locatie in het hart van Utrecht. Via het monumentale 
Maliebaanstation (1874) zullen wij ons langs de treinen naar de zaal van het diner begeven. In deze zaal 
hangt het kenmerkende blauwe stationsbord van Utrecht Centraal en zal de grootste, zwaarste en 
langste stoomlocomotief van Nederland als eyecatcher voor het diner fungeren.

Het Spoorwegmuseum
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Bereikbaarheid

TivoliVredenburg is makkelijk te bereiken met het openbaar vervoer. TivoliVredenburg ligt op circa 5 min. 
loopafstand van Utrecht Centraal en Hoog Catharijne. 

De dichtstbijzijnde bushaltes zijn:

Openbaar vervoer

Vredenburg, direct naast TivoliVredenburg

Stadskaart Utrecht

Sint Jacobsstraat, op enkele minuten loopafstand

Neude, op 5 minuten loopafstand

Kom je met de auto? De dichtstbijzijnde parkeergarage is Hoog Catharijne (P5 – Godebald). Vanaf deze 
garage is het slechts 5 minuten lopen naar TivoliVredenburg. Het adres voor je navigatie is: 
Spoorstraat 22, 3511 EN Utrecht.

Houd er rekening mee dat het centrum van Utrecht druk kan zijn. Plan je reis op tijd en controleer actuele 
verkeersinformatie voor vertrek.

Auto

Vanaf Utrecht Centraal is TivoliVredenburg binnen 5 minuten te voet bereikbaar. Volg de route via Hoog 
Catharijne richting Vredenburgplein. Het iconische gebouw van TivoliVredenburg is niet te missen en ligt 
direct naast het plein.

Lopen

Er zijn bussen geregeld die de studenten na afloop van het feest naar de 4 overige notariële steden zullen 
brengen (Amsterdam, Groningen, Leiden en Nijmegen).

Terugreis

TivoliVredenburg

Domkerk

Spoorwegmuseum

10 11



GRENZELOOS

Grenzeloos
De 60e editie van het Landelijk Notarieel Studenten 
Congres staat in het teken van “Grenzeloos”. 
Het thema grenzeloos kent vele betekenissen 
en zal ingevuld worden middels een aantal pijlers 
door interessante sprekers binnen en buiten het 
notariële vakgebied.

Grenzeloos notariaat
Het notariaat is van oudsher sterk geworteld in 
nationale wetgeving en tradities. Toch zijn de 
grenzen binnen het vakgebied de afgelopen 
decennia steeds verder vervaagd. Globalisering, 
digitalisering en Europese samenwerking hebben 
ervoor gezorgd dat het werk
van de notaris niet langer beperkt blijft tot 
nationale kwesties. Het thema grenzeloos is dan 
ook actueler dan ooit en raakt alle facetten van het 
notariële beroep.

Allereerst staat de veranderende samenleving 
en daarmee ook de verwachtingen van 
cliënten centraal. Waar notarissen zich vroeger 
hoofdzakelijk richtten op binnenlandse zaken, 
zien we steeds vaker internationale vraagstukken 
in het familierecht, ondernemingsrecht en 
vastgoedrecht. Denk aan internationale huwelijken 
en nalatenschappen, buitenlandse investeerders 
op de Nederlandse woningmarkt of bedrijven 
die grensoverschrijdende fusies aangaan. De 
moderne notaris moet in staat zijn om cliënten met 
diverse juridische en culturele achtergronden te 
begeleiden. Daarnaast worden notariële diensten 
steeds toegankelijker door digitalisering, met 
als gevolg dat cliënten online dienstverlening 
en efficiëntere processen verwachten. Dit biedt 
kansen, maar roept ook vragen op over de 
rol van de notaris in een wereld waarin fysieke 
aanwezigheid minder noodzakelijk lijkt.

Ten tweede maken technologische ontwikkelingen 
het mogelijk om sneller en efficiënter te werken. 
Artificial Intelligence en blockchain beloven 
nieuwe manieren om documenten te verifiëren, 
eigendomsrechten vast te leggen en juridische 
processen te automatiseren. Hierdoor verandert 
niet alleen de werkwijze van de notaris, maar ook 
de rol van de notaris in de toekomst. Bovendien 
roept deze ontwikkeling ook fundamentele vragen 
op: hoe waarborgen we de betrouwbaarheid en 
rechtsgeldigheid van digitale transacties? Kan 

technologie de notaris ooit volledig vervangen, 
of blijft de menselijke toets noodzakelijk? 
Voor notariële studenten betekent dit dat 
technologische kennis een steeds belangrijkere 
aanvulling wordt op de traditionele juridische 
opleiding.

Tot slot wordt de internationale samenwerking 
steeds belangrijker. Binnen de Europese Unie 
worden pogingen gedaan om wetgeving beter 
op elkaar af te stemmen, zoals bij de Europese 
Erfrechtverordening. Dit maakt het voor notarissen 
noodzakelijk om te werken met collega’s 
uit andere landen en kennis te hebben van 
internationale juridische kaders. Ook op nationaal 
niveau is samenwerking essentieel. Notarissen 
werken steeds vaker samen met advocaten, 
fiscalisten en accountants om complexe dossiers 
te begeleiden. De grenzen tussen verschillende 
juridische en financiële disciplines vervagen, 
en een multidisciplinaire aanpak wordt steeds 
gebruikelijker.

De notariële praktijk verandert voortdurend en 
vraagt om flexibiliteit en aanpassingsvermogen. 
Nieuwe wetgeving, veranderende maatschap-
pelijke normen en technologische innovaties 
zorgen ervoor dat het vak zich blijft ontwikkelen. 
Voor notariële studenten betekent dit dat zij niet 
alleen een gedegen juridische basis moeten 
hebben, maar ook open moeten staan voor 
nieuwe ontwikkelingen en een brede blik moeten 
ontwikkelen op het notariaat van de toekomst. 
De notariële praktijk beweegt zich steeds verder 
buiten traditionele kaders, wat het beroep 
uitdagender, dynamischer en toekomstgerichter 
dan ooit maakt. Maar daardoor ook volop kansen 
biedt om een rol te spelen in een vakgebied dat 
nooit stil blijft staan!
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Nicola heeft een paar maanden geleden haar 
baan als advocaat opgezegd om zich volledig te 
concentreren op een carrière voor de schermen - 
als presentatrice, dagvoorzitter en zangeres. Deze 
keuze kwam niet uit het niets. Van kinds af aan 
staat ze op het podium/is ze op televisie te zien. 
Van Kinderen voor Kinderen, tot The Voice, tot The 
Next Boy/Girlband (SBS 6), tot Thank You For The 
Music (SBS 6). 

Met haar band “Soul Circus” treedt ze regelmatig 
op. Net als samen met haar pianist (het muzikale 
duo noemt zichzelf “the Dreamchasers”). Ook 
treedt ze regelmatig op als host/dagvoorzitter. 
Verder is ze actief op TikTok, zowel op haar eigen 

account als op het account van het blad FLAIR. 
Onder meer voor FLAIR gaat ze regelmatig de 
straat op om mensen te interviewen/het hemd van 
het lijf te vragen over allerlei verschillende thema’s. 

Nicola heeft energie voor tien, een ontzettende 
drive, is intelligent, geestig en welbespraakt. 
Mede dankzij haar ervaring als advocaat weet ze 
als geen ander hoe ze haar publiek kan overtuigen 
met haar woorden. Haar nieuwsgierigheid en lef 
om ‘alles’ te vragen zullen ongetwijfeld bijdragen 
aan het congres!

Nicola 
Ebbink 

Dagvoorzitter

Günther Rensen is werkzaam als hoogleraar 
Ondernemingsrecht aan de Universiteit Utrecht en 
als knowledge counsel/kandidaat-notaris bij A&O 
Shearman Amsterdam. Hij is ook redacteur van het 
WPNR en lid van de Gecombineerde Commissie 
Vennootschapsrecht, een gezamenlijke 
adviescommissie op het gebied van het 
ondernemingsrecht van de Koninklijke Notariële 
Beroepsorganisatie en de Nederlandse Orde van 
Advocaten. 

Günther gaat onder meer in op de rol van de notaris 
bij grensoverschrijdende juridische fusie, splitsing 
en omzetting, zoals deze sinds september 2023 
in ons recht zijn geregeld. Tegen welke nieuwe 
vragen kan de notaris aanlopen en kunnen hierbij 
ethische aspecten spelen?

Günther 
Rensen

Sprekers
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Annerie studeerde notarieel recht in Leiden. 
Ook haalde zij een master in Nederlands recht en 
aanvullende vakken fiscaal. Zij begon eind 1988 
als kandidaat-notaris bij NautaDutilh. en werd in 
1996 benoemd tot notaris en werkte toen bij het 
kantoor Lovells (nu Hogan Lovells). Daar bleef zij als 
partner aan verbonden tot 2006. Momenteel is zij 
sinds 2006 als partner werkzaam bij Van Doorne in 
Amsterdam. Zij is gespecialiseerd in commercieel 
vastgoed en de financiering daarvan. 

Annerie was vanaf 2021 bijna 4 jaar voorzitter van 
de Koninklijke Notariële Beroepsorganisatie (KNB) 
die opkomt voor de belangen van Nederlandse 
notarissen en ervoor zorgt dat zij hun werk goed 
kunnen doen.Zij heeft zich naast haar werk altijd 
ingezet voor haar beroepsgroep en voor bredere 
maatschappelijke doelen. Zo was zij al voorzitter 
van de ring van notarissen in Amsterdam, lid van 

de kamer voor het notariaat in Noord-Holland, 
bestuurslid van het Scheepvaartmuseum in 
Amsterdam, van het LUF (Leids Universitair Fonds) 
en ambassadeur voor de IMC Weekendschool. 

Op dit moment is zij actief bij de CNUE, de 
Europese koepelorganisatie voor notarissen. 
Daar leidt zij onder meer een werkgroep die zich 
bezighoudt met de herziening van de statuten van 
de CNUE. In 2026 is Nederland vice-voorzitter en in 
2027 voorzitter van de CNUE. Het is de bedoeling 
dat Annerie namens het Nederlandse notariaat de 
(vice-)voorzittersrol op zich neemt.

Annerie gaat het samen met Isabelle hebben over 
het Europese notariaat en de rol van Nederland 
daarin. 

Annerie 
Ploumen

Sprekers

Isabelle heeft notarieel recht gestudeerd in 
Leiden. Na haar jeugd in Vlissingen en haar studie 
is Leiden is Isabelle in 1999 als kandidaat- notaris 
begonnen bij Olenz notarissen in Veenendaal, 
waar zij na 10 jaar tot notaris werd benoemd. 
Naast haar werk als notaris heeft Isabelle diverse 
nevenfuncties gehad. Zo heeft zij bijna 10 jaar 
lesgegeven aan de beroepsopleiding Notariaat. 
Ook heeft zij in de redactie gezeten van de flex-
BV modellen van Lexlumen en was zij ruim 6 jaar 
regiobestuurder bij VNO-NCW Valleiregio. In 2012 
was zij één van de oprichters van de Vereniging 
Ondernemingsrechtspecialisten Notariaat (VON).

Isabelle is sinds 2009 notaris bij Olenz Notarissen 
in Veenendaal. Zij heeft zich gespecialiseerd in 
het ondernemingsrecht en het adviseren van de 
Directeur Groot Aandeelhouder. Daarnaast is zij op 
dit moment bestuurslid bij de Koninklijke Notariële 

Beroepsorganisatie (KNB) met portefeuilles 
Digitalisering, Innovatie en Europa/Internationale 
betrekkingen. In dat kader vertegenwoordigt zij 
de KNB in verschillende werkgroepen en bereidt 
zij samen met Annerie Ploumen het aankomende 
(vice)voorzitterschap van de CNUE voor.

Isabelle gaat het samen met Annerie hebben over 
het Europese notariaat en de rol van Nederland 
daarin. 

Isabelle 
Cox 

Sprekers
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Nora Streep is sinds 2012 executive manager van de 
Law Firm School (LFS), een samenwerkingsverband 
van 18 Zuidaskantoren waaraan 2425 advocaten 
verbonden zijn. In die hoedanigheid geeft zij vorm 
aan de opleiding van alle advocaat-stagiaires 
die bij deze kantoren gaan werken. Eerder was 
Streep onder andere hoogleraar notarieel recht 
in Utrecht, woordvoerder van de KNB, raadsheer-
plaatsvervanger in het Hof Arnhem-Leeuwarden, 
adviseur van NautaDutilh, kandidaat-notaris en 
Legal Woman of the Year.

Nora focust zich al jaren op de toekomst van de 
juridische beroepen en de invloed van digitalisering 
en AI hierop. Zij is ervan overtuigd dat de juridische 
wereld zich schrap moet zetten voor wat gaat 
komen (én wat er al) is en is bezig het curriculum 
van de LFS hierop in te richten. Haar lezing staat 
derhalve in het teken van AI in het notariaat. 

Nora
Streep

Hij heeft een achtergrond in een van de zwaarste 
trainings- en selectieprocessen die er bestaan, 
waar fysieke kracht, mentale veerkracht en 
strategisch inzicht onmisbaar zijn. Jarenlang 
werkte hij in een omgeving waar druk en 
uitdaging dagelijkse realiteit waren, en waar 
doorzettingsvermogen het verschil maakte tussen 
succes en falen. Na zijn actieve dienst bleef hij zich 
richten op het ontwikkelen van mentale en fysieke 
weerbaarheid, zowel bij zichzelf als bij anderen. 

Zijn ervaring met teamwork, leiderschap en 
presteren onder extreme omstandigheden 
maakt hem een waardevolle mentor en coach. 
Tegenwoordig zet hij zijn expertise in om mensen 
te begeleiden en te testen op hun grenzen, zowel 

in trainingsprogramma’s als binnen de media, 
waar hij een rol speelt in het blootleggen van ware 
mentale kracht en doorzettingsvermogen.

Tijdens het LNSC deelt hij zijn unieke inzichten en 
ervaringen met jullie. Hoe ga je om met druk? Hoe 
blijf je gefocust? En hoe kun je je eigen mentale en 
fysieke grenzen verleggen? Bereid je voor op een 
inspirerend verhaal dat niet alleen motiveert, maar 
je ook concrete handvatten geeft om sterker, 
veerkrachtiger en doelgerichter te worden. Dit 
is een kans om te leren van iemand die heeft 
bewezen wat er mogelijk is wanneer je jezelf écht 
uitdaagt.

Mystery
Guest

Sprekers Sprekers
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Xanthi Dontis
Hi allemaal! Ik ben Xanthi en ik vervul de functie van Interne. Ik ben o.a. 
verantwoordelijk voor de promotie op social media en LinkedIn, onze website 
en het magazine. Samen met de rest van mijn bestuur hoop ik een geweldige 60e 
editie van het LNSC neer te gaan zetten. 

Naast het LNSC ben ik druk bezig met het afronden van mijn bachelor. Mijn vrije tijd besteed ik het liefst 
aan kunst (en kunstgeschiedenis), lange wandelingen maken door de stad, sporten en leuke dingen mijn 
vriendinnen/huisgenoten. 

Mijn tip aan alle deelnemende studenten: probeer het LNSC in te zetten om erachter te komen wat je 
leuk vindt en wat bij je past. Spreek met veel kantoren, durf vragen te stellen over onderwerpen die jij 
belangrijk vindt en blijf vooral jezelf. En laat het vooral weten als je enthousiast bent geworden! 

Heel veel plezier op het congres!

Het bestuur

Samuel Claus
Hoi, ik ben Samuel en samen met vier andere geweldige bestuursleden
 organiseer ik dit jaar het LNSC 2025, dat zal plaatsvinden in de prachtige stad 
Utrecht.

Uit eigen ervaring weet ik hoe lastig het kan zijn om het juiste kantoor te vinden waar je je carrière wilt 
starten. Er zijn zoveel kantoren waar we tijdens of na onze studie aan de slag kunnen, dat het soms 
moeilijk is om te ontdekken waar je écht een klik mee hebt. En laten we eerlijk zijn: dat is uiteindelijk 
het belangrijkst! Omdat ik in de laatste fase van mijn studie zit, leek het me waardevol om hieraan bij te 
dragen en zo notariële studenten te helpen bij de overgang van student naar kandidaat-notaris.

Wij hebben er ontzettend veel zin in en hopen dat jullie net zo zullen genieten van dit congres als wij!

Marc Klemann
Waarde lezer! Mijn naam is Marc Klemann en ik ben dit jaar de Praeses van het 
LNSC. Ik ben verantwoordelijk voor het leiden van de vergaderingen en daarnaast 
heb ik contact met de grootste locaties, de studieverenigingen en hoogleraren. 
Ik heb tevens veel contact met de andere bestuursleden zodat ik goed het overzicht kan bewaren. Naast 
het LNSC ben ik druk bezig met het afronden van mijn master.

In mijn vrije tijd sport ik veel en ik volg ook vrijwel elke sport. Inmiddels heb ik al 14 marathons gelopen en dit 
jaar staan er wederom een paar mooie (buitenlandse) marathons op de planning. Van mijn studententijd 
heb ik ook een marathon gemaakt en ik ben naar bijna alle borrels/feestjes geweest. Geniet vooral heel 
erg van je studententijd en geef je zeker op voor een commissie, loop stage en ga op exchange naar het 
buitenland!

Heel veel plezier op het LNSC!

Sophie Padmos
Beste  LNSC 2025 deelnemer, 
Wat tof om jou en vele anderen te mogen ontvangen op het LNSC 2025! Mijn 
naam  is Sophie en samen met mijn vier fantastische bestuursgenoten mag ik dit 
mooie evenement neerzetten voor jullie. 

Naast het organiseren van het LNSC ben ik dit jaar begonnen aan de master Notarieel Recht. In mijn vrije 

Charlotte Sprenkels
Hi! Ik ben Charlotte Sprenkels en ik vervul de functie van Commissaris Extern. 
Ik ben onder andere verantwoordelijk voor de acquisitie en het contact met de 
deelnemende kantoren. Dit jaar vindt alweer de 60e editie van het LNSC plaats en 
wij hopen een geweldige dag voor jullie neer te zetten! Naast het congres ben ik druk bezig met het 
afronden van mijn bachelor. 

In mijn vrije tijd vind ik het super leuk om te koken/bakken, creatief bezig te zijn, musea te bezoeken, 
te reizen en gezellig met vrienden of familie af te spreken. Volgend jaar wil ik een tussenjaar nemen om 
stage te lopen en te reizen door Zuidoost-Azië. 

Mijn tip aan jullie: ga in gesprek met verschillende kantoren en ontdek wat jou aanspreekt en wat bij je 
past. En bovenal, geniet van deze dag!

Veel plezier tijdens het congres!

tijd turn en tennis ik graag en tegen een gezellige borrel zeg ik ook geen nee.

Het notariaat is een kleine wereld, je komt elkaar gegarandeerd steeds weer tegen. Daarom is dit congres 
de perfecte manier om kennis te maken met elkaar en met toekomstige werkgevers en collega’s. En of 
je nou net bent begonnen met je studie of inmiddels de studietijd bijna achter je laat, de mogelijkheden 
om de notariële wereld beter te leren zijn op dit LNSC grenzeloos.

Veel plezier op het LNSC!
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Vevanos - Utrecht
Dit jaar vindt het Landelijk Notarieel Studenten Congres plaats in het bruisende Utrecht, het 
kloppende hart van Nederland. Met haar sfeervolle grachten, monumentale panden en levendige 
pleinen is de stad de perfecte plek om te ontdekken hoe grenzeloos het notariaat kan zijn. 
Vevanos is voor vele Utrechtse notariële studenten de thuisbasis en kijkt er dan ook enorm naar 
uit alle notariële studenten van heel Nederland te mogen verwelkomen in onze prachtige stad, 
Utrecht. Het wordt een dag vol inzichten, netwerkmogelijkheden en grenzeloze perspectieven.

Verenigingen

BNSL - Leiden
Sinds de oprichting van de Universiteit Leiden in 1575 staat Leiden bekent 
als een stad zonder grenzen. Universiteit Leiden heeft als motto ‘Bolwerk 
van Vrijheid’ en laat zien dat er geen grenzen liggen aan kennis die studenten 
kunnen opdoen in hun studententijd. Daarnaast komen uit Leiden genoeg 
vooraanstaande personen die ervoor hebben gezorgd dat Leiden over heel 
de wereld bekend is en laat zien dat Leiden ‘Grenzeloos’ is in haar kennis en 
wetenschap. Als studenten genieten wij iedere dag van onze grenzeloze 
stad! 

V.I.V.A. - Amsterdam
Binnen het notariaat draait alles om zekerheid en het bewaken van de rechtsgrenzen, maar 
dit blijft tegelijkertijd constant in beweging. Amsterdam laat zien hoe rechtssystemen 
en culturen samenkomen en hoe juridische grenzen continu worden verkend en verlegd.

Toch betekent ‘grenzeloos’ voor ons meer dan dat. Het staat voor persoonlijke 
kansen, ontwikkeling en horizonverbreding. Wij zien het als een uitdaging om jezelf 
constant te verbeteren, nieuwe perspectieven te omarmen en te groeien in een steeds 
veranderende wereld. Wij als V.I.V.A. geloven dat de toekomst grenzeloos is.

N.S.V. Nota Bene - Nijmegen
Grenzeloos past perfect bij de dynamiek van het notariaat en het studentenleven, 
er kan namelijk snel veel veranderen. Studenten leren veel in de collegebanken op 
de universiteit, maar ervaring en een waardevolle studententijd is tevens van groot 
belang. N.S.V. Nota Bene zorgt ervoor dat de leden veel in aanraking komen met de 
praktijk en geeft veel mogelijkheden om optimaal te genieten van het studentenleven 
dat Nijmegen te bieden heeft. Als notariële student zijn er talloze mogelijkheden om 
uzelf te ontplooien op zowel persoonlijk als professioneel gebied, met dank aan 
mooie evenementen zoals het Landelijk Notarieel Studenten Congres.

Vevonos - Groningen
Groningen, de stad die bekend staat om haar rijke 
geschiedenis en gezellige sfeer, is de thuisbasis 
van Vevonos, dé studievereniging voor notariële 
studenten aan de Rijksuniversiteit Groningen. Van 
onze internationale studiereis en maandelijkse 
borrels tot het symposium en ons netwerk van alumni; 
bij Vevonos draait het om grenzeloze verbinding. 
Dit jaar bestaan wij 60 jaar en vieren wij tijdens ons 
twaalfde lustrum niet alleen ons rijke verleden, maar 
ook de grenzeloze toekomst die voor ons ligt.
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Plattegrond recruitmentlunch

1. Linklaters
2. Linklaters
3. NICO notarissen 

(hoofdsponsor)
4. NICO notarissen 

(hoofdsponsor)
5. NICO notarissen 

(hoofdsponsor)
6. NICO notarissen 

(hoofdsponsor)
7. HVG Law
8. DLA Piper

9. DLA Piper
10. Lexence
11. Lexence
12. Houthoff
13. Van Doorne
14. Van Doorne
15. Nauta Dutilh
16. VDB Notarissen
17. VDB Notarissen
18. Gasten
19. Gasten
20. Gasten

21. Studententafel 1
22. HVK Stevens
23. HVK Stevens
24. Simmons & SImmons
25. Studententafel 2
26. Netwerk Notarissen
27. Netwerk Notarissen
28. Zuidbroek notarissen
29. Zuidbroek notarissen

1

Plattegrond recruitmentborrel

1. N/P Notarial Partners
2. Buren N.V. 
3. Schut Notarissen
4. Nysingh
5. Barentskrans
6. HVK Stevens
7. Stibbe
8. DLA Piper
9. Houthoff
10. KPMG Meijburg Legal
11. Loyens & Loeff
12. VDB Notarissen

13. Van Doorne
14. Zuidbroek Notarissen
15. NautaDutilh 
16. Heuvelrug Notarissen
17. NICO Notarissen 

(hoofdsponsor)
18. Van Benthem & Keulen
19. AKD
20. Lexence
21. Eversheds Sutherland
22. CMS
23. Hogan Lovells

24. Dirkzwager
25. De Brauw Blackstone 

Westbroek
26. Simmons & Simmons
27. Netwerk Notarissen
28. Dentons
29. Taylor Wessing
30. HVG Law
31. Clifford Chance
32. A&O Shearman
33. Linklaters
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Hoofdsponsor:
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Wie ben je en waar werk je?
Mijn naam is Stefanie Grob, kandidaat-notaris 
ondernemingsrecht en ik ben werkzaam bij 
Damsté advocaten - notarissen en werk op onze 
vestiging in Enschede.

Waarom heb je voor Damsté advocaten-
notarissen gekozen?
Ik kom uit de regio Twente en kende Damsté al 
van naam. Via via hoorde ik dat er een vacature 
was en heb ik gesolliciteerd. Inmiddels ben ik ruim 
7,5 jaar werkzaam bij Damsté. De fijne (informele) 
werksfeer heeft er mede voor gezorgd dat ik hier 
nog steeds met plezier werk.

Wat vind je het leukste aan je werk?
Het werken in dossiers waarbij veel stappen 
genomen moeten worden om uiteindelijk bij de 
gewenste situatie uit te komen, vind ik het leukst. 
Bijvoorbeeld herstructureringen. Je moet dan 
met veel aspecten rekening houden en bij iedere 
stap scherp hebben hoe het zit. Dat vind ik leuke 
puzzels. 

Kun je iets vertellen over NICO 
Notarissen?
Damsté in aangesloten bij NICO Notarissen. Zelf 
ervaar ik dat als een groot voordeel. Via het NICO 
netwerk kan je sparren met collega’s van andere 
NICO kantoren. Door de samenwerking kan je 
makkelijk contact leggen en overleg hebben. 
Bijvoorbeeld als je met een vraagstuk zit en 
benieuwd bent hoe andere kantoren daarmee 
om gaan. Via het NICO intranet is de vraag snel 

gesteld en krijg je input van meerdere collega’s 
van de andere NICO kantoren. Samen sta je sterker 
dan alleen.

Als je als jonge kandidaat gaat werken bij een 
NICO kantoor maak je automatisch deel uit van 
de JoKaNICO’s. Zij organiseren ieder jaar een of 
meerdere events. Dat is een goede laagdrempelige  
manier om leeftijdsgenoten te ontmoeten. 
Daarnaast kom je elkaar ook tegen bij andere 
NICO activiteiten, zoals op de Campussen; een 
dag waarbij alle aangesloten kantoren workshops 
volgen, met elkaar lunchen en borrelen. Ook hier 
kom je elkaar als jonge kandidaten tegen en heerst 
er een informele, gezellige sfeer. Je hebt plezier 
met een grote groep jongere kandidaten die je 
steeds beter leert kennen. Een NICO netwerk is 
snel opgebouwd.

Wil je meer te weten te komen over Damsté 
advocaten- notarissen? Ben je op zoek naar een 
student-stage of een baan als kandidaat-notaris? 
Wij zijn altijd op zoek naar talent! Neem contact 
op met Roos Tattersall (corporate recruiter) via 
tattersall@damste.nl of 06 - 45 57 12 87.

Stefanie Grob

NICO Notarissen

Wie ben je en waar werk je?
Ik ben Rienk Talstra en sinds 2018 mag ik het 
notariële team van DeHaan Advocaten en 
Notarissen versterken. Ik ben werkzaam op de 
sectie ondernemingsrecht (corporate en M&A) 
van de vestiging Leeuwarden en houd ik mij 
bezig met eigenlijk alle facetten van het notariële 
ondernemingsrecht. Daarnaast bestaat een deel 
van mijn praktijk uit (ondernemingsrechtelijk) 
gerelateerd commercieel vastgoed. Het kan 
voorkomen dat ik de ene dag betrokken ben bij 
de oprichting van een buurtvereniging, terwijl de 
dag erna een internationale fusie of een grote 
overname op het bureau ligt. Dit betekent dat het 
werk ontzettend gevarieerd is.

Waarom heb je voor DeHaan Advocaten 
en Notarissen gekozen?
Tijdens mijn studies Nederlands recht en Notarieel 
recht heb ik een stage gelopen bij een ander 
gecombineerd Advocaten- en Notarissenkantoor. 
Uiteindelijk ben ik na de afronding van de studies 
gestart bij DeHaan vanwege de prettige werksfeer 
en de mogelijkheid om het vak te leren van een 
aantal zeer deskundige (ex-Zuidas) notarissen. 
Voor mij waren dit de twee belangrijkste aspecten 
bij de keuze voor een kantoor. Daarnaast vind ik 
het een toevoeging dat wij in omvangrijke dossiers 
regelmatig samenwerken met eigen advocaten. 
Advocaten en notarissen hebben meestal een 
andere zienswijze op de materie. Door deze 
samenwerking leer je als notaris ook om meer 
vanuit deze (advocatuurlijke) hoek naar een dossier 
of document te kijken.

Wat vind je het leukste aan je werk?
Bij DeHaan krijg je veel ruimte om vanaf het begin 
zelfstandig dossiers op te pakken en om je eigen 
manier van werken te ontwikkelen. Loop je in 
het dossier tegen onduidelijkheden aan of wil je 
overleggen, dan staan de deuren van zowel de 
notarissen en als mede kandidaat-notarissen open 
om te sparren. Op deze manier leer je ontzettend 
snel zonder dat je vastloopt of zaken over het 
hoofd ziet. Uiteindelijk blijf je je hele carrière leren 
en houden we elkaar scherp.

Kun je iets vertellen over NICO 
Notarissen?
Uiteraard is ons kantoor onderdeel van NICO. 
NICO betekent voor mij een (informeel) samen-
werkingsverband dat gericht is op het delen van 
ervaringen en kennis. Het voordeel van NICO is 
dat het zich ook richt op de ( jongere) kandidaat-
notarissen en niet alleen de notarissen. Zo zijn er 
zelfs speciale studiedagen en feesten voor de 
JoKaNICO’s (de jonge kandidaat-notarissen van 
NICO). Je wordt vanaf het begin van je carrière 
betrokken zodat je snel contacten opdoet waar 
je later in je carrière nog veel aan hebt. Heb je een 
moeilijk dossier of zoek je een goed model? Zet 
het op intranet en meestal is er wel iemand in het 
NICO-netwerk die kan helpen.
 
Naast mijn werk op de sectie ondernemingsrecht 
ben ik onder meer nog betrokken bij onze zeer 
gezellige personeelsvereniging en ben ik een van 
de vaste stagebegeleiders. Lijkt het je het leuk om 
kennis te maken met mij of ons kantoor? Kom dan 
vooral langs en dan vertel ik je graag meer.

Rienk Talstra

NICO Notarissen
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Wie ben je en waar werk je?
Ik ben Charlotte Blokhuis (24) en werk op dit 
moment als kandidaat-notaris vastgoed bij 
Kooijman Autar Notarissen in het prachtige 
Rotterdam. Ik heb Kooijman Autar Notarissen leren 
kennen via een tentamentraining en een stage, 
waarna ik na mijn afstuderen in november 2022  in 
januari 2023 op kantoor ben gestart als kandidaat-
notaris. 

Wat vind je het leukste aan je werk?
Het leukste aan mijn werk is dat geen enkele dag 
hetzelfde is. Zowel de soort werkzaamheden als 
de cliënten met wie je werkt zijn divers. Op de ene 
dag ben ik bezig met particulieren die een huis 
aankopen, op de andere dag ben je bezig met 
grote splitsingen voor een vastgoedontwikkelaar. 
Daarnaast houd ik erg van het klantencontact, 
omdat je er echt kan zijn voor mensen op 
belangrijke momenten. 

Hoe ervaar je de sfeer op kantoor?
Bij ons op kantoor is de sfeer erg goed. Als 
vastgoedafdeling zitten wij op de bovenste etage 
van het pand waar de deuren bij iedereen open 
staan, waar veel wordt gelachen en iedereen 
het goed met elkaar kan vinden. De sfeer wordt 
versterkt door leuke kantooruitjes, zo zijn wij 
afgelopen augustus met z’n allen een weekend 
naar Dublin geweest! 

Wat voor tip zou je geven aan onze 
studenten?
De beste tip die ik aan studenten kan geven is 
om stage te lopen of als werkstudent aan de slag 
te gaan op een notariskantoor om ervaring op 

te doen. Ieder notariskantoor heeft een andere 
sfeer en een andere manier van werken. Daarnaast 
werkt in de praktijk echt niet alles zoals je het in de 
collegebanken leert, dus het is fijn als je daarop 
voorbereid bent. Uiteindelijk is het belangrijk om 
op een plek uit te komen waar jij je thuis voelt!

Kun je iets vertellen over NICO 
Notarissen?
Ons kantoor is aangesloten bij NICO Notarissen, 
een netwerk van 14 notariskantoren in Nederland. 
Het leuke hiervan is dat je op een laagdrempelige 
manier veel ( jonge) medewerkers leert kennen 
(bijvoorbeeld tijdens ons diner voorafgaand aan 
de KNB pre-party) van diverse kantoren en zo 
informatie en kennis kan uitwisselen (bijvoorbeeld 
tijdens de NICO campus). 

Heb je interesse in een studentstage of een baan 
als kandidaat -notaris bij Kooijman Autar, aarzel 
dan niet en neem contact op met Helma Koelman 
(hkoelmanvandoornik@kooijmanautar.nl) of op 
010 285 88 28 of surf naar www.kooijmanautar.nl

Charlotte Blokhuis 

NICO Notarissen

Wie ben je en waar werk je?
Ik ben Joyce van der Zande, en ik ben al meer dan 
11 jaar werkzaam bij Westvaer (voorheen genoemd 
Westport), op de locatie Westland. De laatste 
drie jaar heb ik de rol van toegevoegd notaris op 
me genomen, en ik ben voornamelijk actief op de 
afdeling personen- en familierecht.

Waarom heb je voor Westvaer gekozen?
Als echte Westlandse was het voor mij een 
makkelijke keuze om 11 jaar geleden bij de voorloper 
van Westvaer aan de slag te gaan. Ons kantoor 
is in die tijd flink gegroeid, maar de gezellige, 
gemoedelijke sfeer is nog steeds helemaal intact. 
Dat maakt het zo fijn om hier te werken!

Wat vind je het leukste aan je werk?
Het voeren van gesprekken met cliënten vind ik 
het leukste onderdeel van mijn werk. Iedere dag 
is weer anders en krijg ik andere verhalen te horen 
met nieuwe uitdagingen. Het is geweldig om 
mensen te helpen bij belangrijke momenten in hun 
leven en ervoor te zorgen dat alles goed geregeld 
is. Die afwisseling houdt het werk super spannend 
en leuk!

Kun je iets vertellen over NICO 
Notarissen?
Het is heel fijn om met andere kantoren van NICO te 
kunnen sparren over juridische zaken maar ook over 
praktische zaken over hoe zij op kantoor bepaalde 
zaken regelen. Doordat we met elkaar kennis, 
expertise en innovaties kunnen delen kunnen we 
groeien naar een hoger niveau. Ook is het erg fijn 

dat er regelmatig cursussen en vakinhoudelijke 
overleggen worden georganiseerd door NICO 
waar wij bij aan kunnen sluiten. Naast de inhoudelijke 
bijeenkomst wordt er door NICO ook regelmatig 
informele bijeenkomsten georganiseerd. Altijd 
weer gezellig om bekenden van andere NICO-
kantoren te ontmoeten en op een relaxte manier 
kennis te maken.

Naast het jaarlijkse diner dat door NICO wordt 
georganiseerd op de avond voorafgaand aan het 
KNB congres worden er ook veel andere leuke 
activiteiten georganiseerd. Zo hebben we al 
eens een puzzeltour gedaan in oude auto’s, een 
rondvaart gemaakt in Leiden met een prachtig 
concert erna.

Westvaer heeft ook een grote onroerend goed - 
en familierecht praktijk en kantoren in Amsterdam, 
Utrecht, Rotterdam en Westland. Lijkt het je leuk 
om een keer koffie met één van ons te komen 
drinken, dan ontvangen wij je natuurlijk graag. 
Neem contact op met: Carola Kalkman, HR 
manager op c.kalkman@westvaer.nl.

Joyce van der 
Zande

NICO Notarissen
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ONTWIKKEL JE CARRIÈRE
BINNEN EEN WAARDEVOL
NETWERK

VACATURE ALERT

SCAN DE QR-CODE VOOR MEER INFORMATIE

ÉÉN NETWERK, 
EINDELOZE MOGELIJKHEDEN

ONTDEK JE TOEKOMST BIJ NICO NOTARISSEN!
Bij NICO Notarissen werk je bij een van onze 14 grotere notariskantoren,

verspreid over heel Nederland. Werken bij een NICO kantoor betekent profiteren

van een waardevol netwerk en volop kansen voor persoonlijke en professionele

groei.

WAAROM KIEZEN VOOR NICO NOTARISSEN?

Waardevol Netwerk: Maak deel uit van een sterk, landelijk

samenwerkingsverband.

Ontwikkelingsmogelijkheden: Onze kantoren bieden een nieuw

opleidingsprogramma aan voor continue kennisverhoging en teambuilding.

Gezellige Werksfeer: Geniet van leuke uitjes en een inspirerende werkplek.

Stagekansen: Studeer je nog? Ontdek het notariaat met onze

stagemogelijkheden en zet de eerste stap in je carrière.

GEEF JOUW CARRIÈRE IN HET NOTARIAAT EEN
KRACHTIGE IMPULS BIJ ONS!

Scan de QR-code hiernaast of ga naar

www.niconotarissen.nl/werken-bij-nico.

We verwelkomen je graag!

NICO NOTARISSEN:



Wie ben je en waar werk je?
Mijn naam is Daan Klein Gebbink, en ik werk nu een 
half jaar bij A&O Shearman in Amsterdam. 

Kun je kort iets vertellen over je 
loopbaan?
Ik heb stage gelopen op de vastgoedpraktijk en 
daarna heb ik ook mijn scriptie geschreven op 
deze afdeling. Sinds 1 mei 2024 ben ik werkzaam 
op het notariaat van Corporate A, waar de focus 
ligt op het adviseren van beursgenoteerde 
vennootschappen en public M&A.

Waarom heb je voor A&O Shearman 
gekozen?
Mijn keuze viel op A&O Shearman vanwege 
het internationale karakter van het 
kantoor en de bijzondere vastgoed- en 
ondernemingsrechtpraktijk. Daarnaast zocht ik 
een kantoor dat een actief diversiteitsbeleid voert, 
zodat iedereen zich thuis kan voelen. 

Wat vind je het leukste aan je werk?
Het leukste aan mijn werk vind ik de uitdagende en 
internationale zaken, waardoor ik veel persoonlijke 
groei kan ervaren. Verder zitten bij ons op kantoor 
de advocaten en (kandidaat-)notarissen allemaal 
door elkaar, waardoor we vanaf een vroeg stadium 
in een transactie nauw samenwerken. Daarnaast 

schakel je in internationale transacties gemakkelijk 
met collega’s over de hele wereld, waarbij ik het 
vooral interessant vind om verschillende (werk)
culturen te leren kennen.

Wat is een onvergetelijke ervaring op 
kantoor?
Eén van mijn leukste ervaringen is dat ik tijdens 
mijn scriptiestage een week naar ons kantoor 
in Frankfurt mocht. Ik deed rechtsvergelijkend 
onderzoek en door dit bezoek kreeg ik de 
mogelijkheid om in Frankfurt bijzondere collecties 
te bestuderen. Daarnaast kon ik sparren met 
mijn toekomstige collega’s en het internationale 
karakter van het kantoor al ervaren voordat ik er 
werkte!

Daan Klein 
Gebbink

A&O Shearman

A&O Shearman is een internationaal advocatenkantoor dat stevig is geworteld in de Nederlandse markt. Het kantoor

biedt hoogstaande juridische dienstverlening aan (beursgenoteerde) en grote niet-beursgenoteerde ondernemingen,

financiële instellingen, overheidsinstanties en maatschappelijke organisaties. Het Amsterdamse kantoor maakt

integraal deel uit van een breed internationaal netwerk. Kenmerkend van het kantoor is de no-nonsense cultuur.

Wij zijn het gehele jaar door op zoek naar Kandidaat-notarissen. 

Je gaat direct aan de slag voor nationale en internationale cliënten en werkt nauw samen met advocaten, fiscalisten

en cliënten. Je volgt een uitgebreid intern trainingsprogramma en wisselt in de eerste drie jaar van je opleiding van

praktijkgroep om het maximale uit je opleiding te halen. Je wordt begeleid door je kamergenoot, een ervaren

kandidaat-notaris, en je volgt de Koninklijke Notariële Beroepsopleiding. 

Functie 

Wij zoeken ambitieuze kandidaat-notarissen voor het internationaal georiënteerde Investment Management Team,

Real Estate Team en de Corporate afdeling. Je gaat direct aan de slag en zult zo snel mogelijk meedraaien in het

team en op actieve wijze bijdragen aan de ontwikkeling van de praktijk. 

Wij zoeken

Iemand met een succesvol afgeronde master Notarieel Recht

Aantoonbare juridische interesse

Sociale vaardigheden

Een ambitieuze teamspeler

Een sterk analytisch vermogen

Bovengemiddelde nieuwsgierigheid

Flexibel en resultaatgericht

Een creatieve denker

Wij bieden 

Een mooie rol in een hecht team en een centrale rol binnen 

       het kantoor

Een goed salaris

Secundaire arbeidsvoorwaarden zoals een aantrekkelijke pensioensregeling, 

       goede reiskostenvergoeding, abonnement bij een luxe gym op locatie naar keuze en excellente

opleidingstrajecten

Een goede sfeer in een dynamisch bedrijf

De mogelijkheid om je in te zetten voor goede doelen

Studentstage

Naast kandidaat-notarissen hebben we het hele jaar plek voor studentstagiaires. Een studentstage duurt twee

maanden en kan zowel parttime als fulltime op een praktijkgroep naar keuze. We komen graag met je in contact als

je aan het eind van je Bachelor of in je Master zit. 

Solliciteren?

Onze open en inclusieve bedrijfscultuur stimuleert ambitieus talent, wie je ook bent. Wij geloven in de kracht van een

grenzeloze samenstelling van onze teams. Mede daardoor zijn wij in staat om successen te behalen en als

organisatie te blijven groeien. Enthousiast geworden? Upload dan je cv, cijferlijsten en brief, dan nemen we zo

spoedig mogelijk contact met je op. Voor overige vragen kun je terecht op onze werken bij website of Nina Snoeck

via nina.snoeck@aoshearman.com.

Partner en notaris Joyce Leemrijse
Kandidaat-notaris Ishara Gamage 

Vacature kandidaat-notaris/ studentstage A&O Shearman

34 35



Wie ben je en waar werk je?
Mijn naam is Bart van den Berg en ik ben alweer 
ruim 7 jaar werkzaam als kandidaat-notaris op de 
vastgoed- en energiesectie bij AKD. 

Waarom heb je voor AKD gekozen?
AKD is een full-service Beneluxkantoor met ruim 
500 advocaten, fiscalisten, notarissen en staf in 
België, Nederland en Luxemburg. AKD heeft een 
notariaat in Amsterdam, Eindhoven en Rotterdam. 
Amsterdam is mijn standplaats, maar ik werk met 
enige regelmaat op een andere vestiging.
AKD heeft een van de grootste bouw- en 
vastgoedteams van de Benelux en heeft 
daardoor slagkracht. De wereld verandert, en 
dat leidt tot steeds complexere vraagstukken. 
Die omvang stelt AKD in staat om een team van 
gespecialiseerde juristen in te zetten op projecten. 
Naast de koffie met havermelk, was dat een van de 
redenen voor mij om bij AKD te solliciteren.

Wat vind je het leukste aan je werk?
Mijn werkzaamheden bij AKD zijn verschillend. Van 
het begeleiden van aan- en verkooptransacties 
tot (appartementen)splitsingen en het uitponden 
van nieuwbouwprojecten; het behoort allemaal 
tot onze werkzaamheden.
Ook adviseert AKD bij energieprojecten van A tot 
Z: van ontwikkelfase tot financial close en alles 
daartussenin. Denk aan – begeleiding bij – alle 
benodigde vergunningen, het bestemmingsplan, 
subsidies, aanbestedingen en contracten. Als 
vastgoednotariaat houden wij ons daarbij bezig met 
het adviseren over de zakenrechtelijke vormgeving 
bij de aanleg van bijvoorbeeld warmtenetten. De 
multidisciplinaire samenwerking met advocaten 
en fiscalisten die hierbij komt kijken, maakt het 
werk voor mij dynamisch.

Hoe ervaar je de sfeer op kantoor?
Bij AKD vinden wij persoonlijke ontwikkeling 
belangrijk. Naast de beroepsopleiding zul je ook 
deelnemen aan het interne opleidingsprogramma 
“AKDMY”, waarin aandacht wordt besteed aan 
soft-skills. Daarnaast is er een ruim aanbod aan 
interne cursussen; binnenkort volg ik bijvoorbeeld 
een cursus over kunstmatige intelligentie en hoe 
dat als hulpmiddel kan dienen bij mijn dagelijkse 
werkzaamheden.

Wat is een onvergetelijke ervaring op 
kantoor?
AKD heeft uiteraard een divers aanbod aan 
sociale activiteiten, waarbij wordt gestimuleerd 
om ook zelf activiteiten te organiseren. Zo heb 
ik bijvoorbeeld onlangs met collega’s de AKD 
Bike Challenge georganiseerd. Een (race)fiets-
3-daagse vanaf kantoor Rotterdam, via kantoor 
Breda en Eindhoven, naar Valkenburg aan de Geul. 
Strijden met je collega’s tegen de elementen; dat 
was voor mij een onvergetelijke ervaring.

Wat voor tip zou je geven aan onze 
studenten?
Bij het oriënteren voor een stage en/of baan is 
mijn tip om bij een kantoor te solliciteren waar 
je jezelf kunt zijn en een oprechte klik hebt met 
(toekomstige) collega’s. In mijn optiek wordt 
daarmee het grootste onderscheid gemaakt 
tussen de kantoren.

Meer weten over AKD, vacatures of stageplaatsen? 
Kom vooral bij ons langs tijdens het LNSC, of meld 
je aan voor een van onze recruitmentactiviteiten.

Bart van den Berg

AKD
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Wie ben je en waar werk je?
Ik ben Anouk Lugthart (26) en werk nu ruim één 
jaar als kandidaat-notaris bij BarentsKrans 
in Den Haag, op de sectie Corporate / M&A. 
Daarvoor combineerde ik het schrijven van mijn 
masterscriptie met een werkstudentschap bij 
BarentsKrans. 

Kun je kort iets vertellen over je 
loopbaan?
Tijdens dit werkstudentschap kreeg ik de kans 
om als volwaardig onderdeel van het team, 
intensief kennis te maken met het notariaat van 
BarentsKrans en met kantoorgenoten. Al snel 
ervaarde ik de fijne en toegankelijke sfeer binnen 
ons kantoor. Iedereen in het team is enthousiast 
over het werk en wil dit graag overbrengen.

Waarom heb je voor BarentsKrans 
gekozen?
De keuze voor BarentsKrans was voor mij 
daarom vanzelfsprekend. Sinds mijn start als 
kandidaat-notaris ben ik volledig betrokken 
bij verschillende dossiers en kreeg ik snel mijn 
eigen verantwoordelijkheden. Hoewel dit soms 
uitdagend kan zijn, is het ook enorm leerzaam en 
stelt het je in staat om je snel te ontwikkelen. Het 
geeft veel voldoening om zelfstandig taken op te 
pakken en bij te dragen aan het team.

Hoe ervaar je de sfeer op kantoor?
Er wordt hard gewerkt, maar er is ook volop ruimte 
voor plezier. Vanuit kantoor worden er regelmatig 
activiteiten georganiseerd, zoals het jaarlijkse 
kantoorfeest, de BK-skireis, de kerstlunch en 
de wekelijkse kantoorborrels. Zo leer je snel al 
je kantoorgenoten goed kennen. Met meer dan 
negentig advocaten en notarissen zijn we een 
(middel)groot kantoor, waar iedereen elkaar 
persoonlijk kent. Dit zorgt voor een hele fijne en 
gezellige sfeer!

Wat voor tip zou je geven aan onze 
studenten?
Aan studenten wil ik graag meegeven om tijdens 
je studie ervaringen op te doen bij verschillende 
kantoren. Ga eens langs voor een kop koffie, loop 
stages, maak kennis met de werkcultuur en stel al 
je vragen. Hierdoor krijg je een goed beeld van de 
mogelijkheden in het notariaat en kom je erachter 
wat echt goed bij jou past. Pas dan kun je een 
weloverwogen keuze maken voor je toekomstige 
carrière!

Ben je benieuwd naar BarentsKrans en de 
mogelijkheden binnen ons kantoor? Spreek mij 
dan vooral aan tijdens het LNSC 2025!

Anouk Lugthart

BarentsKrans

Bij BarentsKrans kom je écht verder.

Ik werk in kleine 
teams aan grote 
zaken.

 werkenbijbarentskrans.nl
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Wie ben je en waar werk je?
Ik ben Brechje van Nes, 29 jaar en werkzaam 
als kandidaat-notaris bij BUREN. Ik werk op het 
kantoor in Den Haag, en één dag in de week op ons 
kantoor in Amsterdam. 

Ik werk al meer dan 4 jaar bij BUREN. Ik ben 
begonnen als werkstudent. Na het behalen van mijn 
master ben ik in mei 2021 gestart als kandidaat-
notaris op de afdeling ondernemingsrecht. 

Waarom heb je voor BUREN gekozen?
Op het LNSC raakte ik in gesprek met twee 
kandidaat-notarissen van BUREN. Dit maakte mij 
toen zo enthousiast dat ik direct een afspraak 
heb gemaakt voor een kennismaking op kantoor. 
Daarna kon ik starten als werkstudent. 

Hoe is de samenwerking met andere 
collega’s bij BUREN?
Wij zijn een full-service kantoor en de 
samenwerking tussen fiscaal, notariaat en 
advocatuur is daarom erg sterk. De deuren staan 
altijd open, en de communicatielijnen zijn kort. Er 
heerst een sfeer van samenwerking, waarbij je als 
junior al veel vrijheid krijgt om eigen dossiers te 
beheren. Je bent niet slechts een schakel in een 
groter proces; je hebt daadwerkelijk de regie over 
de gehele zaak.

Welke ervaring bij BUREN zal je nooit 
meer vergeten?
Het stagiaire-medewerker uitje van afgelopen 
zomer, waarbij we met een groep van 30 junioren 
(advocaten, kandidaat-notarissen en fiscalisten) 
een weekend in Breda hebben doorgebracht. 
Verschillende activiteiten versterkten onze 
band en droegen bij aan een nog hechtere 
samenwerking. BUREN hecht waarde aan het 
welzijn van haar medewerkers, niet alleen op 
kantoor maar ook daarbuiten, en bevordert een 
sociale en ondersteunende werkomgeving.

Brechje van Nes

BUREN

Ik wil een stage 
waar ik ook 
echt iets kan 
betekenen. 

Your goal. Our drive.
burenlegal.com

Amsterdam  |  Beijing  |  Den Haag  |  Luxemburg  |  Shanghai

Werken bij BUREN is werken aan 
grensoverschrijdende zaken. Niet alleen 
aan zaken die gaan over landsgrenzen, 
maar ook over grenzen van de verschillende 
disciplines en rechtsgebieden. Er zijn volop 
mogelijkheden om niet alleen binnen je eigen 
expertise te werken maar je ook op andere 
vlakken te ontwikkelen. Je werkt in een hecht 
team en hebt regelmatig overleg met collega’s 
van andere afdelingen. Je leert het complete 
plaatje te overzien en beheersen. Bij BUREN 
kent je carrière geen grenzen.

Your goal. Our drive.

BUREN ADV A4 Staand_Brechje.indd   1BUREN ADV A4 Staand_Brechje.indd   1 30-11-2023   17:46:1030-11-2023   17:46:10
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Wie ben je en waar werk je?
Hallo! Mijn naam is Agha Kader en sinds maart 
2024 werk ik met veel plezier bij Clifford Chance 
in Amsterdam. Tijdens mijn studie en de stages 
die ik heb gedaan, ontdekte ik hoe belangrijk het 
is om een werkomgeving te vinden waar je zowel 
professioneel als persoonlijk kunt groeien. Clifford 
Chance sprong er voor mij uit, omdat ik me hier 
direct op mijn plek voelde: een open cultuur waarin 
kantoorgenoten je uitdagen, ondersteunen en 
waarderen om wie je bent.

Wat vind je het leukste aan je werk?
Wat ik het leukste vind aan mijn werk, is de 
veelzijdigheid. Geen dag is hetzelfde. Ons 
notariaat werkt aan uiteenlopende vraagstukken, 
zoals (her)financieringen, corporate governance 
en duurzame projectontwikkeling. Die afwisseling 
maakt dat je constant nieuwe dingen leert en jezelf 
blijft ontwikkelen.

Hoe ervaar je de sfeer op kantoor?
De sfeer op kantoor ervaar ik als ontzettend 
prettig. Hoewel we ons werk serieus nemen, 
hangt er een ontspannen en collegiale ambiance. 

Er is altijd ruimte voor een goed gesprek, een 
grap tussendoor, of een kop koffie met een 
kantoorgenoot. Dat zorgt ervoor dat je je gesteund 
voelt, ook als het werk uitdagend kan zijn.

Wat voor tip zou je geven aan onze 
studenten?
Mijn tip aan studenten? Kies een omgeving waar je 
jezelf kunt zijn en waar je je gesteund voelt om te 
groeien. Uiteindelijk draait het niet alleen om wat 
je doet, maar ook om de mensen om je heen. En 
wees vooral nieuwsgierig – die instelling brengt je 
verder dan je denkt.

Ben je benieuwd naar mijn ervaringen of naar 
Clifford Chance? Stuur me gerust een berichtje. 
Ik vertel je graag meer en kijk ernaar uit je te 
ontmoeten!

Agha Kader

Clifford Chance

WHERE
BRIGHT

MINDS
MEET

careers.cliffordchance.com/amsterdam42



Wie ben je en waar werk je?
Ik ben Ymke van Loon (26) en ik werk sinds 
september 2022 als kandidaat-notaris bij CMS 
binnen de praktijkgroep Corporate/M&A.

Kun je kort iets vertellen over je 
loopbaan?
Tijdens mijn studie heb ik een aantal jaren 
gewerkt als werkstudent bij een middelgroot 
boutique kantoor in Amsterdam op de afdeling 
ondernemingsrecht. Ook heb ik nog een 
aantal maanden ervaring opgedaan op de 
familierechtpraktijk bij een kleiner kantoor. Hier 
kwam ik erachter dat mijn voorkeur toch echt ligt 
bij de ondernemingsrechtpraktijk en bij een groter 
kantoor. Na het afronden van mijn master ben ik 
dan ook begonnen als kandidaat-notaris bij CMS 
binnen de praktijkgroep Corporate/M&A.

Waarom heb je voor CMS gekozen?
Ondanks dat ik niet per se van plan was om bij 
een Zuidas-kantoor te werken, ben ik toch, ter 
oriëntatie, bij een aantal van deze kantoren kennis 
gaan maken. Bij CMS voelde ik mij direct welkom 
en kreeg ik de uitzonderlijke mogelijkheid om mijn 
scriptie bij hen op kantoor te komen schrijven. Op 
deze manier zou ik een goede indruk op kunnen 
doen van de mensen, de sfeer en de werkomgeving 
bij CMS. Tegelijkertijd kon ik gebruikmaken van de 
kantoorbibliotheek en de kennis van de mensen 
bij het schrijven van mijn scriptie. Dit aanbod heb ik 
uiteraard graag aangenomen en het is me zo goed 
bevallen dat ik uiteindelijk na mijn afstuderen heb 
besloten om te solliciteren als kandidaat-notaris.
De sfeer bij CMS is fijn en ons team is ontzettend 
gezellig. Ik werk mee aan grote internationale 

overnames en herstructureringen en ik krijg 
hierbij veel vrijheid en verantwoordelijkheid, maar 
natuurlijk ook hele goede begeleiding. Verder 
worden er vaak gezellige activiteiten, feesten 
en reizen georganiseerd met het team, de 
praktijkgroep en kantoorbreed, dus je hoeft je hier 
nooit te vervelen!

Wat vind je het leukste aan je werk?
De combinatie van het meewerken aan grote 
internationale transacties, de samenwerking met 
verschillende praktijkgroepen en rechtsgebieden 
binnen ons kantoor en het deel uitmaken van een 
hecht en gezellig team maakt dat ik het iedere dag 
naar mijn zin heb op kantoor.

Wat voor tip zou je geven aan onze 
studenten?
Begin tijdens je studie op tijd met oriënteren 
door middel van werkstudentschappen en 
studentstages. Het is ontzettend waardevol 
om bij kantoren met verschillende omvang en 
bij verschillende rechtsgebieden mee te kijken 
om erachter te komen wat bij jou past. Wees niet 
verlegen en vraag kantoren of je een keer een 
kopje koffie mag komen drinken en neem vooral 
deel aan recruitmentevenementen die worden 
georganiseerd door studieverenigingen.

Ymke van Loon

CMS cms.law

Ben ik te vrijgevochten om 
Zuidas-advocaat te zijn? 
Ben ik niet te vrijgevochten om Zuidas-advocaat te zijn? Of te kritisch? Of te ondernemend? 

Het antwoord is waarschijnlijk nee. Bij CMS kennen we de persoonlijke vragen van juristen, zoals Elisabeth.

Hier wacht je geen keurslijf maar krijg je in een team van enthousiaste vakmensen de ruimte om jezelf

te ontwikkelen. En om onze cliënten op jouw manier terzijde te staan bij hun complexe 

vraagstukken. Bij CMS werken 6.300 juristen in meer dan 45 landen, waaronder in Nederland op de Zuidas. 

Ben jij ambitieus en scherpzinnig? Kijk, ook bij twijfel, op cms.law.  
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Hi! Mijn naam is Laurens en ik ben 27 jaar. Ik ben sinds augustus van dit jaar 
gestart bij De Brauw in de Brauwerij. Ik heb de eerste paar jaar van mijn 
studietijd gestudeerd in Utrecht en daar de Bachelor en Notariële Master 
afgerond en ik heb daarna nog in Amsterdam de Master Ondernemingsrecht 
(aan de Zuidas) afgerond. Verder woon ik samen met mijn vriendin in Amsterdam 
en in onze vrije tijd gaan we graag op pad met familie en/of vrienden om de stad 
te verkennen. Ten slotte ben ik een sportfanaat en hou ik ervan om zoveel 
mogelijk te bewegen, van krachtsporten tot squash/golf en hardlopen. Alles 
waar een sport- en competitief element in  zit haal ik veel plezier uit en zijn voor 
mij de perfecte remedie om te ontspannen!  

Mijn naam is Nikky, ik ben 24 jaar oud en werk als kandidaat-notaris bij De 
Brauw. Ik heb zowel mijn bachelor als master Notarieel Recht aan de Universiteit 
Leiden afgerond. Na mijn studie ben ik begonnen in de Brauwerij. Buiten werk 
spreek ik graag af met vriendinnen, volg ik sportklasjes en maak ik wandelingen 
door de stad met een kop Matcha in m’n hand!

HOE ZIET DE START IN DE BRAUWERIJ ERUIT? 
Iedereen bij De Brauw begint de eerste 6 maanden in de Brauwerij. Dit is wat 
mij betreft de perfecte start van je juridische carrière. In de Brauwerij doe je aan 
de ene kant rechtsbijstandszaken, waar je vanaf dag één verantwoordelijk bent 
voor je eigen cliënten en alles wat daarbij komt kijken aan juridische analyses en 
omgaan met alle onverwachte gebeurtenissen die de praktijk met zich 
meebrengen. Aan de andere kant krijg je naast de ervaring in de procespraktijk 
een voorproefje van het corporate werk door start-ups pro bono te adviseren. In 
deze 6 maanden word je op de achtergrond intensief begeleid en volg je allerlei 
trainingen in zowel hard skills als soft skills. Tot slot vorm je in deze periode een 
gezellige groep bestaande uit (internationale) advocaten en kandidaat-notarissen 
waarmee je samen op de verdieping zit. Deze groep leer je in een relatief korte 
tijd ontzettend goed kennen. Je deelt je ervaringen als starter en onderneemt 
bovendien regelmatig leuke activiteiten. Zo zijn wij al een weekendje weggeweest 
binnen Nederland en staan onder andere de ski-trip naar Gerlos en het 
weekendje weg naar Rome nog op planning. Het leuke is dat je op kantoor ziet 
dat de Brauwerij een hechte groep blijft en dat, eigenlijk net als in je studententijd, 
vriendschappen voor het leven worden gesloten!  

WAT DOE JE IN DE BRAUWERIJ? 
Mijn dagen zijn zeer afwisselend. In de Brauwerij heb je verschillende eigen 
zaken waarvoor je samen met een Brauwerijgenoot (advocaat) 
eindverantwoordelijke bent. Bij al deze zaken fungeer je als een soort van 
manager: dagelijks moet je bepalen wat de volgende (juridische) stappen zijn. 
Sluit ik een vaststellingsovereenkomst met de wederpartij, moet ik nog 
onderhandelen, of bel ik de wederpartij? Het gaat ook verder dan dat: het 
schrijven van sommatiebrieven en dagvaardingen hoort ook bij het werk in de 
Brauwerij. Dit maakt het werk zeer divers en uitdagend. Je hebt veel contact met 
cliënten en wederpartijen via de telefoon en e-mail, waardoor je daar snel 
vertrouwd mee raakt. Daarnaast zit je met al je Brauwerijgenoten op dezelfde 
verdieping en is de dagelijkse dynamiek en hectiek van de zaken die je met 
elkaar behandelt erg leuk een leerzaam. Ten slotte zoek je met elkaar ook 
regelmatig even de ontsnapping op met een potje tafelvoetbal/air hockey of een 
borrel!

WAT IS HET VERSCHIL ALS KANO IN DE BRAUWERIJ? 
Het grootste verschil is dat de Brauwerij voor kandidaat-notarissen drie maanden 
duurt in plaats van zes. Dit betekent dat je na drie maanden de Brauwerij verlaat 
om aan het ‘echte werk’ te beginnen. Je blijft echter de resterende drie maanden 
op dezelfde verdieping als je Brauwerijgenoten, dus je blijft de gezelligheid van 
je groep behouden! Daarnaast blijf je ook deelnemen aan het 
opleidingsprogramma, dus denk aan alle cursussen en het School of Life-
programma. Verder verschilt het werk zelf tijdens de drie maanden in de 

LNSC INTRODUCTIE LAURENS EN NIKKY
Brauwerij nauwelijks met dat van de advocaten. Het enige verschil is dat je al je 
zaken in duo’s behandelt, omdat er altijd een advocaat aanwezig moet zijn zodra 
het geschil voor de rechter komt.

HOE ZIET DE CA PRAKTIJK ERUIT? WELKE ROL HEEFT DEZE PRAKTIJK? 
De Corporate Advisory (‘’CA’’) praktijk beslaat een breed palet aan 
ondernemingsrechtelijke vraagstukken, dus alles met betrekking tot Boek 2 
Burgerlijk Wetboek. Hierbij kan je denken aan complexe fusies, splitsingen en 
overnames, maar ook beursgangen. We treden op als adviseur voor allerlei 
bedrijven, van grote multinationals tot familiebedrijven en private equity fondsen. 
CA is betrokken bij vrijwel alle grote transacties van kantoor en biedt advies op 
verschillende gebieden, wat zorgt voor een integrale samenwerking met andere 
afdelingen. Dit maakt het werken op CA erg leuk, omdat je telkens in nieuwe 
teams samenwerkt en elke dag wel iets nieuws leert. 

WAAROM HEBBEN JULLIE VOOR DE BRAUW GEKOZEN? (BEIDE)
Tijdens mijn tweede master in Amsterdam kwam ik voor het eerst actief in 
aanraking met De Brauw door gastcolleges die werden verzorgd door 
(medewerkers van) De Brauw. Tijdens deze colleges zag ik hoe gepassioneerd 
en gedreven deze medewerkers waren over hun betreffende vakgebied, wat ook 
een vonk deed overslaan naar de studenten, waaronder ikzelf, in de collegezaal. 
Naar aanleiding hiervan besloot ik dan ook om mezelf aan te melden voor de 
(notariële) business course van De Brauw. Tijdens de business course raakte ik 
erg enthousiast over het werk, de medewerkers en de kansen die De Brauw te 
bieden heeft. Dit gevoel is sindsdien nooit meer verdwenen, want enkele 
maanden later, tijdens mijn stage bij CA, werd dit gevoel opnieuw bevestigd. Het 
warme welkom, de onderlinge verbondenheid en de hechte sfeer bij CA waren 
vanaf de eerste dag merkbaar. Het feit dat men meer is dan alleen collega’s 
sprak mij enorm aan. Bovendien was het werk en het teamwork heel anders dan 
ik eerder bij andere (notaris)kantoren had ervaren. Het werk is nauw verweven 
met andere secties van De Brauw, waardoor het naar mijn mening uitdagender, 
dynamischer en interessanter wordt. Ten slotte werk je niet altijd voor dezelfde 
partner en aan dezelfde zaken, maar juist aan verschillende zaken met 
verschillende partners waardoor je horizon verbreed wordt en je steeds meer 
ontdekt waar je eigen krachten liggen. 

Als student heb ik acht maanden als werkstudent bij CA gewerkt. In deze 
periode heb ik niet alleen een goed beeld gekregen van CA, maar ook van De 
Brauw als kantoor. Op inhoudelijk niveau verschilt het werk bij CA aanzienlijk 
van dat van een traditioneel notariaat, omdat het zich meer richt op 
ondernemingsrechtelijke advisering dan alleen op het passeren van aktes. Op 
sociaal vlak merkte ik een sterke klik met de mensen waarmee ik samenwerkte. 
Uiteindelijk was voor mij de combinatie van het inhoudelijke en sociale aspect 
doorslaggevend om te solliciteren bij De Brauw. Ik ben nog steeds erg blij met 
die keuze!

As a student trainee, your tasks will range from doing 

literature and case-law research to drafting transaction 

documents and preparing presentations and advise for our 

clients. You will also get to know our (candidate) civil law 

notaries and lawyers, and of course our unique Corporate 

Advisory practice.

Do you seek practical experience besides the third year of 

your bachelor or master programme, where you can 

participate in our corporate advisory practice?

Reach out to us or to one of our Recruitment Advisors!

Junior Recruitment Adviser (Campus)
T +31 20 577 1577| M  +31 6 34 20 50 49
loetje.sala@debrauw,com

10 T/M 13 APRIL 2025

De Brauw Blackstone Westbroek

Een vliegende start van je loopbaan! 
Word student-stagiair of werkstudent bij

Simmons & Simmons Amsterdam.

Wil jij al tijdens je studie praktijkervaring opdoen in de advocatuur, de fiscale praktijk of het notariaat? Geef je
loopbaan een vliegende start met een student-stage of werkstudentschap bij Simmons & Simmons

Amsterdam op de Zuidas. 

Ga naar joinsimmons.com voor meer informatie of neem contact op met ons recruitmentteam via
recruitmentamsterdam@simmons-simmons.com

@simmons_amsterdam Simmons & Simmons Amsterdam

Simmons & Simmons
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Wie ben je en waar werk je?
Mijn naam is Bas Legger. Na drie keer een half jaar 
bij Dentons te hebben gewerkt als werkstudent, 
zit ik er nu sinds 2018 als kandidaat-notaris. In een 
jong en gezellig team helpen we leuke cliënten bij 
hun notariële vraagstukken.

Wat vind je het leukste aan je werk?
Elke dag is anders, en aan het begin van de dag 
weet je vaak niet wat die dag je gaat brengen. 
Zelf besteed ik mijn meeste tijd aan dossiers waar 
registergoederen bij betrokken zijn. Zo help je 
bijvoorbeeld financiers met het in kaart brengen 
van het vastgoed dat zij financieren, sta je een 
cliënt bij als ze hun vastgoedportefeuille willen 
verkopen of moet je schakelen met de gemeente 
Amsterdam over het erfpachtrecht van jouw 
cliënt als zij de bestemming willen wijzigen of hun 
gebouw in appartementsrechten willen splitsen. 
Ondanks mijn specialisatie komen er ook vaak 
genoeg corporate werkzaamheden bij kijken. 
Soms moet er een nieuwe rechtspersoon worden 
opgericht om een aankoop mee te doen, of wordt 
een transactie vormgegeven als de verkoop van 
aandelen in een rechtspersoon.

Hoe ervaar je de sfeer op kantoor?
Je werkt altijd in teams bij ons, die in grootte variëren 
naargelang de transactie. In sommige zaken werk je 
alleen of met een andere kandidaat-notaris onder 
begeleiding van een notaris aan een dossier, en in 
andere zaken werk je weer samen met collega’s 
van de advocatuur – soms uit Amsterdam, soms 
uit andere vestigingen van Dentons. Hierdoor is 
het werk zeer divers en dynamisch. Elk dossier is 
anders, en dat maakt het werk leuk! Naast mijn 

eigen dossiers besteed ik veel tijd aan het opleiden 
van jongere collega’s door ze wegwijs te maken 
in het werk en het contact met cliënten. Daarbij 
proberen we startende kandidaat-notarissen 
al vanaf de eerste dag verantwoordelijkheid te 
geven en ze inhoudelijk mee te laten draaien in een 
dossier. En als we niet aan het werk zijn, dan is er 
altijd wel tijd voor een borreltje of twee. We zijn als 
notariaat elke week goed vertegenwoordigd bij 
de vrijdagmiddagborrel en gaan regelmatig met 
het team bowlen bij Knijn.

Wat voor tip zou je geven aan onze 
studenten?
Er is geen betere manier om je carrière te starten 
dan door ergens binnen te kijken en we zijn 
altijd op zoek naar nieuwe student-stagiairs en 
werkstudenten, dus we kijken er naar uit jullie te 
ontmoeten bij het LNSC om ons enthousiasme 
over ons werk en kantoor over te brengen!

Bas Legger

Dentons

Dentons, the global law firm 
of the future is here.

Dentons is het grootste advocatenkantoor wereldwijd. 
Met advocaten, fiscalisten en notarissen in meer landen 
en locaties dan elk ander kantoor.

Wij zijn continu op zoek naar nieuw talent om ons team 
in Amsterdam te komen versterken.  Nieuwsgierig naar 
de mogelijkheden om te werken of stage te lopen bij 
Dentons? Neem contact op met onze recruiters via 
recruitment.amsterdam@dentons.com

dentons.com

Grow | Protect | Operate | Finance

© 2023 Dentons. Dentons is a global legal practice providing client services worldwide through its member firms and affiliates. 
Please see dentons.com for Legal Notices.

Brand-131881 Dentons Ad - The Netherlands-01.indd   1Brand-131881 Dentons Ad - The Netherlands-01.indd   1 23/11/23   6:43 PM23/11/23   6:43 PM
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Wie ben je en waar werk je?
Mijn naam is Jelmer Schakel, ik ben alweer 27 jaar 
oud en opgegroeid in het Friese Deinum, een dorp 
in de buurt van Leeuwarden. Na de middelbare 
school ben ik naar Groningen verhuisd, waar 
ik een aantal jaar met plezier heb gestudeerd 
en gewoond. Sinds ik in 2021 bij Dirkzwager in 
Arnhem ben begonnen als kandidaat-notaris, ben 
ik in het mooie (en voor mij zuidelijke) Nijmegen 
neergestreken.

Kun je kort iets vertellen over je 
loopbaan?
Tijdens mijn studie heb ik twee stages gelopen: 
één bij een groot Amsterdams kantoor en één bij 
een kleiner kantoor in Utrecht. Begin 2021 ben ik 
begonnen bij Dirkzwager op de vastgoedsectie, 
waar ik werk in een team waarbij we ons richten 
op commercieel vastgoed en energieprojecten, 
zoals wind- en zonneparken. In 2024 heb ik mijn 
beroepsopleiding afgerond en ben ik beëdigd 
waardoor ik nu ook zelf aktes mag ondertekenen.

Waarom heb je voor Dirkzwager 
gekozen?
Na twee stages binnen het notariaat te hebben 
gelopen wist ik dat ik graag wilde werken op een 
groter kantoor met afwisselend en uitdagend 
werk en met een informele en gezellige sfeer. 
Tijdens het jaarlijkse symposium in Groningen 
en het LNSC had ik direct een goede klik met 
de mensen van Dirkzwager. Hoewel Gelderland 
toen nog vrij onbekend terrein voor me was, heb 
ik toch de stap naar deze mooie provincie gezet 
(die eigenlijk best dichtbij blijkt). Het is voor mij 
een perfecte mix tussen grote, juridisch complexe 

zaken waarbij je met een groot team samenwerkt 
en zaken waarbij je zelf veel verantwoordelijkheid 
krijgt en klantcontact hebt. Dat alles binnen een 
informele en gezellige sfeer waarbij er regelmatig 
leuke uitjes op het programma staan.

Wat vind je het leukste aan je werk?
Het leukste aan mijn werk als kandidaat-notaris 
bij Dirkzwager vind ik de samenwerking tussen 
notarissen, fiscalisten en advocaten, én het 
contact met de klanten. Samenwerken, nieuwe 
oplossingen bedenken en van elkaar kunnen 
leren, maken het werken bij Dirkzwager niet alleen 
uitdagend maar vooral ook leuk.

Heb je advies voor het maken van een 
carrièrekeuze?
Ga bij verschillende kantoren langs en loop stage 
om te ontdekken wat goed bij je past. De sfeer op 
kantoor en de klik met collega’s zijn belangrijk en 
de beste manier om dat te ervaren is om gewoon 
eens langs te gaan!

Jelmer Schakel

Dirkzwager
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Wie ben je en waar werk je?
Ik ben Annick Steenman en werkzaam als 
kandidaat-notaris bij DLA Piper in Amsterdam. 
Ik ben begonnen als stagiair en werkstudent bij 
DLA Piper, en inmiddels ben ik hier sinds oktober 
werkzaam als kandidaat-notaris op de afdeling 
ondernemingsrecht. 

Waarom heb je voor DLA Piper gekozen?
Ik voelde mij vanaf het begin heel erg thuis binnen 
het hele team. Naast dat er hard wordt gewerkt, is 
er ook genoeg ruimte voor sociale activiteiten. Dat 
zorgt voor een fijne sfeer en hechte band met alle 
collega’s. Mijn keuze voor DLA was daarom snel 
gemaakt!

Wat vind je het leukste aan je werk?
De werkzaamheden binnen ons ondernemings-
recht notariaat zijn heel divers. Je bent als 
kandidaat-notaris bezig met (internationale) 
herstructureringen en private equity, maar ook 
met het adviseren van cliënten over corporate 
governance vraagstukken. Deze afwisseling van 
werkzaamheden en de nauwe samenwerking met 
collega’s van verschillende praktijkgroepen vind ik 
het leukste aan het werk.

Wat voor tip zou je geven aan onze 
studenten?
Als werkstudent word je betrokken bij de dagelijkse 
praktijk van kantoor. Je zult bijvoorbeeld akten 
en besluiten gaan opstellen, maar ook juridische 
vraagstukken oplossen. Ik zou het iedere student 
aanraden om kennis te maken met verschillende 
kantoren, om zo erachter te komen welk kantoor 
het beste bij je past. Wil je ons kantoor graag beter 
leren kennen? Neem vooral contact op met mij of 
een van mijn collega’s!

Annick Steenman

DLA Piper

https://careers.dlapiper.com/locations/netherlands/

DLA Piper zoekt 
nieuw talent!

52



Wie ben je en waar werk je?
Mijn naam is Mujtaba Ariaie-Buurke en ik ben 
werkzaam in het notariële corporate/M&A team 
van Eversheds Sutherland. 

Kun je kort iets vertellen over je 
loopbaan?
Na bijna 2,5 jaar ben ik overgestapt naar Eversheds 
Sutherland. Deze keuze heb ik nog geen seconde 
spijt van gehad.

Waarom heb je voor Eversheds 
Sutherland gekozen?
Ik heb voor Eversheds Sutherland gekozen 
vanwege onze internationale aanwezigheid, de 
diversiteit van ons team, de verantwoordelijkheden 
die je gelijk krijgt en vanwege de welkome 
aanwezigheid van humor in ons team.

Wat vind je het leukste aan je werk?
Het leukste aan mijn werk vind ik de vrijheid en 
de diversiteit aan werkzaamheden. Geen dag is 
hetzelfde, mijn agenda bepaal ik bijna helemaal 
zelf en iedere dag kan ik mijzelf zijn binnen ons 
kantoor.

Wat voor tip zou je geven aan onze 
studenten?
Stages, stages, stages, werkstudentschappen, 
werkstudentschappen, werkstudentschappen.

Wat is iets wat je onlangs hebt geleerd in 
je werk?
Probeer vanaf dag één te ontdekken wie jij op 
professioneel niveau bent en hoe jij jezelf kan 
blijven terwijl je samenwerkt met je collega’s en 
cliënten

Mujtaba Ariaie-
Buurke

Eversheds Sutherland
For you, for your success. 
And for what’s next.

Bij Eversheds Sutherland zien we een wereld vol kansen en 
uitdagingen, waar iedereen kan floreren. Met meer dan 5.000 
mensen wereldwijd en kantoren in 35 landen bieden we full-
service capaciteit en diepgaande niche en sectorexpertise: wat 
de uitdaging ook is, wij hebben de kennis en vaardigheden in 
huis en we staan klaar om de uitdaging aan te gaan.
 
Bij Eversheds Sutherland zijn we trots op onze 5 kernwaarden: samenwerken, creatief, professioneel, 
inclusief, en open van geest. Binnen die kernwaarden werken we aan onze missie: bijdragen aan de 
ontwikkeling van onze cliënten, onze eigen mensen en onze samenleving.
 
Eversheds biedt de ruimte om jouw ideeën om te zetten in actie en mogelijkheden om met iets 
nieuws aan de slag te gaan. Zo maken we samen een verschil! We zien kansen, we ondernemen en 
zetten samen onze schouders eronder. We respecteren een ieder en geloven in inclusief teamwork. 
We koesteren een omgeving die internationaal, flexibel en plezierig is. Waar je ook bent in je carrière, 
je zult je ontwikkelen met ons en binnen een veranderende wereld. Wie we ook zijn, wat onze 
functie of rol ook is, we streven naar het beste voor onze klanten, voor onze mensen en voor de 
maatschappij waarin we leven.
 

For you, for your success. And for what’s next.
 
Door ons internationale karakter zijn wij als geen ander in staat om te adviseren zonder te worden 
belemmerd door landsgrenzen. In Nederland is Eversheds Sutherland gevestigd in Amsterdam 
en Rotterdam. De belangrijkste praktijkgebieden zijn: Arbeidsrecht, Pensioenrecht, Bestuurs- en 
Staatsrecht, Banking  & Finance, Litigation & Dispute Management, Mededinging, Economisch 
Ordeningsrecht, Vastgoed- en Ondernemingsrecht (M&A en Private Equity), IT en IE& Privacy.

eversheds-sutherland.com
© Eversheds Sutherland 2023. All rights reserved. 
Eversheds Sutherland (International) LLP and Eversheds Sutherland (US) LLP 
are part of a global legal practice, operating through various separate and  
distinct legal entities, under Eversheds Sutherland. For a full description of the  
structure and a list of offices, please visit www.eversheds-sutherland.com
DTUK004905_12/23

Meer informatie?
Neem dan contact op met:
hrm@eversheds-sutherland.com
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Wie ben je en waar werk je?
Ik ben Renske de Bruin, 24 jaar. Ik werk bij 
Heuvelrug Notarissen op de afdeling personen- en 
familierecht. Ons kantoor heeft drie vestigingen 
in Driebergen-Rijsenburg, Leersum en Wijk bij 
Duurstede. Voornamelijk ben ik werkzaam op de 
vestigingen Leersum en Wijk bij Duurstede. In 2019 
ben ik begonnen als werkstudent en sinds 2023 
werk ik als kandidaat-notaris. Naast het werken 
heb ik ook een bestuursjaar bij Vevanos gedaan en 
zit ik momenteel in het bestuur van de ring Midden-
Nederland. 

Waarom heb je voor Heuvelrug 
Notarissen gekozen?
Ik heb bewust gekozen om als kandidaat-notaris 
te starten bij Heuvelrug vanwege de prettige 
sfeer op ons kantoor en de fijne band die ik heb 
opgebouwd met collega’s. Daarnaast ga ik door 
de verschillende vestigingen en de diversiteit aan 
cliënten nog steeds met veel plezier naar kantoor. 

Wat voor tip zou je geven aan onze 
studenten?
Voor de studenten zou ik als tip meegeven dat het 
belangrijk is om te vinden waar je echt past. Door 
kantoorbezoeken, het lopen van stages en/of een 
werkstudentschap kun je een plek vinden waar 
je je thuis voelt. Door de vele kantoorbezoeken 
en mijn werkstudentschap heb ik geleerd dat je 
meteen voelt of een kantoor bij je past. Dat is een 
fijne basis voor de start van je carrière. Door de vele 
besprekingen heb ik geleerd om in de gesprekken 
de emotie juist op te zoeken en niet altijd uit de 
weg te gaan. Zo kom je tot mooie gesprekken 
en kan je de cliënt echt verder helpen. Ik vind de 
besprekingen met cliënten dan ook het leukst 
voor de gevallen waarbij ik een mooie oplossing 
kan bieden.

Renske de Bruin

Heuvelrug Notarissen

Wie
ben

jij?
Wij
zijn 
hrn. 
“Bij ons is er ruimte voor 
kandidaat-notarissen om 
zich te ontplooien en door 
te groeien. Wil jij werken 
bij een organisatie die zich 
actief inzet voor de regio  
en haar inwoners? Bekijk 
dan onze vacatures op  
hrn.nl en ontdek waar jij  
van waarde kunt zijn.”
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Ontmoet Chantalle Schoegje, toegevoegd notaris bij Hogan Lovells

Chantalle Schoegje

Hogan Lovells

Ik ben Chantalle Schoegje en tijdens mijn 
rechtenstudie in Utrecht ontdekte ik dat ik 
kandidaat notaris ondernemingsrecht wilde 
worden. De adviserende en coördinerende rol 
op het notariaat  past goed bij mij. Door met 
veel mensen te spreken tijdens mijn studie werd 
duidelijk wat ik verder  zocht in een baan: ik wilde 
werken bij een kantoor met een zelfstandige, 
internationale  ondernemingsrechtpraktijk waar 
veel jonge en enthousiaste mensen werken. Hierna 
heb ik mij  verder georiënteerd en heb ik mijn 
perfecte match gevonden bij Hogan Lovells. Wat 
mij opviel bij  dit kantoor was (en is nog steeds) de 
gezellige en informele sfeer, terwijl je werkt in een  
internationale omgeving. 

Inmiddels werk ik alweer 10 jaar bij Hogan 
Lovells. Ik begon als werkstudent en in 2015 
ben ik  doorgegroeid naar kandidaat-notaris. 
Afgelopen november ben ik opnieuw beëdigd: tot 
toegevoegd  notaris. Sindsdien heb ik mijn eigen 
stempel, natuurlijk een einddoel als notario! 

Ons team houdt zich vooral bezig met fusies, 
overnames, herstructureringen, financieringen 
en  vastgoedtransacties. Hierbij wordt veel 
samengewerkt met advocaten en fiscalisten. Onze 
cliënten  hebben vrijwel allemaal een internationale 
focus. De dagelijkse samenwerking met cliënten 
en  collega’s over de hele wereld vind ik het 
leukste onderdeel in mijn werk. Daarnaast zet ik mij 
actief  in voor de duurzaamheid van kantoor via de 
Sustainability Committee. Ons kantoor stimuleert 
dit.  Zo mag iedere medewerker minstens 25 uur 
per jaar aan pro bono-, vrijwilligers- of andere 
maatschappelijke werkzaamheden besteden 
tijdens kantooruren.

Interesse of nieuwsgierig geworden? Meld 
je aan voor onze workshop, loop langs op de  
recruitmentborrel of solliciteer als werkstudent. 
Wil je meer over ons te weten komen? Volg ons op  
Instagram @hoganlovellsnl.

IP (Soft IP en Octrooi)
Privacy & Cybersecurity
Litigation
Employment
Global Regulatory
Corporate M&A (en Notary)
Banking & Finance
Tax

>50 KANTOREN 
Wij  bieden de

combinatie van een
high qual ity  global
omgeving met de

voordelen van een
informeel  kantoor met

korte l i jnen.

Wereldwijd hebben wi j
meer dan 50 kantoren
en ruim 2800 jur isten,
waarvan circa 70 legal

professionals  in
Amsterdam.

BEST OF BOTH WORLDS

We behoren tot de top
5 meest innovatieve
kantoren in Noord-

Amerika en Europa,  met
een divers team dat
onze cl iënten en de

maatschappi j
weerspiegelt .

DIVERS & INCLUSIEF

ONTDEK ONZE

8 PRAKTIJKGROEPEN
Of je nu advocaat-stagiaire, kandidaat-
notaris of fiscalist wilt worden, bij Hogan
Lovells kun je alle kanten op. Ook voor
studenten bieden wij diverse kansen om ons
kantoor te leren kennen.

Loop bij ons een kantoorbrede student-
stage en draai acht weken fulltime mee
binnen onze internationale rechtspraktijk.
Daarnaast hebben wij doorlopend plek voor
werkstudenten. Hierbij ga je gedurende drie
maanden, twee dagen per week aan de slag
bij één van onze Business Units.

DEFINE
YOUR FUTURE

PROEF
ONZE SFEER
VIA INSTAGRAM.LET'S CONNECT!

I DEFINE
MY FUTURE

BEKIJK 
ONZE 
VACATURES!
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Wie ben je en waar werk je?
Mijn naam is Esther Bootsma en ik werk nu ruim 
vier jaar als kandidaat-notaris op de afdeling Real 
Estate & Transactions bij Houthoff in Rotterdam.

Kun je kort iets vertellen over je 
loopbaan?
Ik heb gestudeerd in Groningen, waar ik zowel 
mijn bachelor als mijn master heb afgerond. Ik kijk 
met veel plezier op terug op mijn tijd daar. Tijdens 
mijn studie heb ik stages gelopen bij twee grote 
kantoren en ben ik werkstudent geweest op zowel 
een groot kantoor als een klein kantoor. Door deze 
ervaringen heb ik mij goed kunnen oriënteren 
binnen het notariaat. Daarnaast ben ik door 
mijn stages tot de conclusie gekomen dat ik de 
vastgoedpraktijk het allerleukste vind. Verhuizen 
naar Amsterdam had niet mijn voorkeur en omdat 
mijn vriend in Rotterdam woont was de keuze snel 
gemaakt: ik besloot op zoek te gaan naar een baan 
in Rotterdam. Ik kende Houthoff op dat moment 
nog niet goed maar ik kende wel een kandidaat-
notaris uit mijn huidige team, waarna ik koffie ben 
gaan drinken om nader kennis te maken met het 
team. Dat klikte gelijk. Na de sollicitatiedag (het 
Grote Gesprek) had ik een baan bij Houthoff!

Waarom heb je voor Houthoff gekozen?
De notariële vastgoedafdeling van Houthoff 
bestaat uit een groot team van (kandidaat-)
notarissen en wij werken nauw samen met 
advocaten. Daardoor werk ik met veel 
verschillende mensen samen. Daarnaast 
behandel je als kandidaat-notarissen op de 
vastgoedafdeling van Houthoff een dossier van A 
tot Z. Je bent verantwoordelijk voor het opstellen 
van alle transactiedocumentatie, dus zowel de 

overeenkomsten als de notariële akten. Je wordt 
als kandidaat-notaris vanaf het begin bij het traject 
betrokken.

Wat vind je het leukste aan je werk?
Ik vind twee dingen heel leuk aan mijn werk. 
Ten eerste, geen enkele dag is hetzelfde. De 
werkzaamheden die ik doe verschillen erg van elkaar, 
zo houd ik mij bezig met vastgoedtransacties, 
nieuwbouw en projectontwikkeling en zelfs een 
beetje ondernemingsrecht. Mijn werk is dus erg 
gevarieerd en daardoor word ik steeds uitgedaagd 
om mij verder te ontwikkelen. Ten tweede, mijn 
collega’s. Ik ga elke dag met plezier naar mijn werk 
en dat komt mede door mijn collega’s. Wij werken 
in een groot team met (kandidaat-)notarissen, 
advocaten en secretaresses. Hierdoor werk ik 
met veel verschillende mensen samen en kan ik 
van iedere collega iets (anders) leren. Daarnaast 
hebben wij veel plezier onderling, niet onbelangrijk!

Wat is een onvergetelijke ervaring op 
kantoor?
Tijdens een borrel op onze afdeling lasergamen 
op kantoor. We zijn nu aan het nadenken over een 
nieuwe borrel en activiteit, maar lasergamen op 
kantoor is lastig te overtreffen!

Heb je advies voor het maken van een 
carrièrekeuze?
Ontdek bij welk kantoor (groot, middelgroot 
of klein), welk rechtsgebied (familierecht, 
ondernemingsrecht of vastgoed) en welke 
collega’s jij je het meest thuis voelt. Uiteindelijk 
gaat jouw werk een groot deel uitmaken van jouw 
dagelijkse leven, daarom is het belangrijk dat je 
doet wat jij leuk vindt!

Esther Bootsma

Houthoff

Geef jij graag zélf invulling aan jouw carrière? Omdat jij waarde hecht aan eigen 

initiatief en vernieuwing? Dan kom jij bij Houthoff volledig tot je recht. Wij 

geloven in de juiste mix van talenten en kwaliteiten. In mensen die Houthoff 

karakter geven. Ga de uitdaging aan, ontwikkel én groei samen verder.

Bij ons kun jij 100% jezelf zijn. Onze ervaren professionals dagen je uit, zetten je in 

jouw kracht en laten je groeien. Tot het hoogste niveau. Out of the box denken, 

hard werken én plezier maken komen bij Houthoff samen. Een unieke combinatie 

en het fundament voor kwaliteit, presteren met elkaar en samen succesvol zijn.

Kom kennismaken

Ben jij benieuwd naar de sfeer bij Houthoff? Kom kennismaken! Ervaar hoe wij 

werken, ontmoet onze mensen en kom meer te weten over onze cultuur.

Wij organiseren regelmatig evenementen waaraan jij kan deelnemen of ga bij 

ons aan de slag als student-stagiaire of Studerend Juridisch Medewerker. Zo krijg 

je een goed beeld van hoe het werken bij een groot commercieel kantoor is.

Over ons

Wij zijn een onafhankelijk, Nederlands full-service advocatenkantoor. Ruim 600 

enthousiaste collega’s zetten zich dagelijks met veel plezier in voor onze cliënten. 

De helft werkt als advocaat, (kandidaat-)notaris of belastingadviseur. De andere 

helft draagt bij aan ons gezamenlijk succes vanuit een ander specialisme. Onze 

gemeenschappelijke missie is elkaar en onze cliënten succesvol maken. Dit lukt 

ons omdat wij continu investeren in jou. In je professionele en persoonlijke 

ontwikkeling, maar ook in alles daaromheen. Denk aan een prettige werksfeer, 

een flexibele en gezonde werkomgeving en aantrekkelijke doorgroei-

mogelijkheden.

Heb je vragen? Neem gerust contact op!

   

SARAH ROODENBURG 
T +31 20 605 61 44 

s.roodenburg@houthoff.com

ROOS REIJSENBACH 
T +31 20 605 62 46 

r.reijsenbach@houthoff.com

ELINE POELMANN 
T +31 20 605 6060

e.poelmann@houthoff.com
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Wie ben je en waar werk je?
Mijn naam is Mako Mkrtchjan en sinds oktober 2024 
werk ik met veel plezier op het notariaat van HVG Law in 
Amsterdam.

Kun je kort iets vertellen over je loopbaan?
Tijdens mijn bachelor en master heb ik meerdere stages 
gelopen bij verschillende kantoren, waar ik veel heb 
geleerd en mezelf heb kunnen oriënteren. Lange tijd 
twijfelde ik of het ondernemingsrecht iets voor mij was; 
daarom heb ik me tijdens die stages vooral gericht op 
het vastgoed. Dit sluit ook aan bij mijn beide scripties, 
die ik met veel enthousiasme over vastgoedrechtelijke 
onderwerpen heb geschreven.
Pas tijdens mijn laatste stage kwam ik echt in aanraking 
met het ondernemingsrecht. De dynamiek, de 
strategische aspecten en de internationale aspecten 
van het werk trokken me enorm aan. Dat was het moment 
dat ik besloot om mijn focus te verbreden en ook deze 
richting verder te verkennen. Vervolgens begon de 
zoektocht naar een kantoor dat niet alleen aansloot bij 
mijn interesses, maar ook bij mijn persoonlijkheid en 
ambities.

Waarom heb je voor HVG Law gekozen?
Er waren een paar belangrijke dingen die ik zocht in een 
kantoor, HVG Law bleek op al die punten een perfecte 
match. Zo wilde ik graag werken in een internationale 
omgeving waar de kans bestaat om te werken in het 
buitenland. Bij HVG Law is die mogelijkheid er volop, 
zoals de optie om naar New York te gaan – iets dat hoog 
op mijn bucketlist staat!
Wat me daarnaast echt over de streep trok, was de 
persoonlijke touch tijdens de sollicitatieprocedure. 
Vanaf het eerste gesprek voelde ik me welkom. 
Iedereen nam de tijd om me te leren kennen, niet alleen 
als professional maar ook als persoon. Die persoonlijke 
benadering maakte een groot verschil voor mij.
Nu ik hier werk, merk ik dagelijks dat dit geen 
toevalligheid was. Een goed voorbeeld is hoe in de 
drukke decembermaand de notaris waarmee ik nauw 
samenwerk toch uitgebreid de tijd nam om samen koffie 

te drinken. We reflecteerden op hoe ik het tot nu toe 
vond gaan en wat ik nodig had om verder te groeien. Die 
persoonlijke aandacht zorgt voor een fijne werksfeer en 
maakt dat ik met veel vertrouwen en plezier mijn carrière 
hier voortzet.

Wat vind je het leukste aan je werk?
Tot nu toe is geen dag hetzelfde geweest, en dat maakt 
mijn werk zo interessant en uitdagend. Elke dag leer 
ik iets nieuws, of het nu gaat om complexe juridische 
vraagstukken of praktische vaardigheden die nodig zijn 
in het vak. Wat ik tot nu toe het leukste vind, is het werken 
met de nieuwe regelgeving over grensoverschrijdende 
fusies.
Dankzij de nauwe samenwerking met EY krijgen we 
regelmatig ingewikkelde en unieke casussen op 
dit gebied. Het voelt als een soort puzzel waarin je 
verschillende juridische disciplines combineert om tot 
een werkbare oplossing te komen. Het internationale 
karakter en de dynamiek van dit werk maken elke dag 
weer een nieuwe uitdaging waar ik enorm veel energie 
van krijg.

Wat voor tip zou je meegeven aan onze 
studenten?
Het klinkt misschien cliché, maar mijn grootste tip is 
om zoveel mogelijk praktijkervaring op te doen tijdens 
je studie. De universiteit biedt een sterke basis, maar 
in de praktijk leer je pas echt hoe het notariaat werkt 
en ontdek je welke richting binnen het vakgebied het 
beste bij jou past, vastgoed, ondernemingsrecht of 
familierecht.
Daarnaast is het een kans om te ervaren welk 
kantoor goed aansluit bij jouw ambities, werkwijze 
en persoonlijkheid. Of je nu een groot internationaal 
kantoor zoekt of een kleiner, meer gespecialiseerd 
kantoor – door praktijkervaring kun je een veel beter 
onderbouwde keuze maken. 

Wil je eens een kop koffiedrinken bij ons op kantoor? 
Stuur me dan gerust een berichtje. En anders zien we je 
graag tijdens het LNSC!

Mako Mkrtchjan

HVG Law
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Wie ben je en waar werk je?
Mijn naam is Tamara Hirsch, en ik ben senior 
kandidaat-notaris bij HVK Stevens. Ik werk al 
tien jaar met veel plezier bij dit kantoor, waar ik 
gespecialiseerd ben in het ondernemingsrecht, 
met een focus op internationale structuren en 
M&A.

Kun je kort iets vertellen over je 
loopbaan?
Na mijn studie Notarieel Recht aan de Universiteit 
Utrecht en een stage bij een BIG4-kantoor in 
Rotterdam, begon ik mijn carrière bij HVK Stevens 
als notarieel medewerker. Inmiddels ben ik 
doorgegroeid tot senior kandidaat-notaris, waar 
ik voornamelijk werk aan grensoverschrijdende 
dossiers binnen het ondernemingsrecht.

Waarom heb je voor HVK Stevens 
gekozen?
HVK Stevens sprak mij aan door de nuchtere, 
ontspannen sfeer en de goede locatie van 
het kantoor. Wij zaten voorheen naast het 
Amstelstation in Amsterdam, inmiddels zijn we 
verhuisd naar een unieke locatie in het mooie 
Amsterdam Zuid, wat opnieuw een geweldige 
plek is om te werken. Daarnaast biedt het kantoor 
veel vrijheid om jezelf te ontwikkelen en steeds 
nieuwe uitdagingen aan te gaan, wat voor mij heel 
waardevol is. Deze vrijheid, samen met het werken 
aan gevarieerde en uitdagende dossiers, maakt 
HVK Stevens voor mij de perfecte werkplek.

Wat vind je het leukste aan je werk?
Het meest voldoening haal ik uit het moment 
waarop alles samenkomt tijdens een closing en de 

klant tevreden is met het resultaat. Het opbouwen 
van langdurige klantrelaties en het vertrouwen dat 
daarmee gepaard gaat, vind ik erg waardevol.

Wat is een onvergetelijke ervaring op 
kantoor?
Een van mijn favoriete onvergetelijke ervaringen 
is onze jaarlijkse ski-trip met kantoor. Het is een 
geweldige gelegenheid om je collega’s op 
een andere manier te leren kennen, weg van de 
werkplek. We genieten van de pistes, drinken 
samen een biertje, en sluiten de dag af met een 
dansje in een van de vele après-ski tenten. Het 
versterkt de band met je collega’s, en zorgt ervoor 
dat we als team nog hechter samenwerken.

Hoe ervaar je de sfeer op kantoor?
De sfeer bij HVK Stevens is relaxed, nuchter 
en gezellig. Het is een plek waar hard werken 
samengaat met een goede dosis humor en een 
fijne werkomgeving.

Wat voor tip zou je geven aan onze 
studenten?
Ik zou studenten aanraden om zoveel mogelijk 
stages te lopen bij verschillende kantoren. Elk 
kantoor heeft een andere werksfeer en aanpak, 
en het is belangrijk om te ontdekken wat het beste 
bij je past. Daarnaast leer je veel over verschillende 
soorten werk, wat je helpt om een weloverwogen 
keuze te maken voor je carrière.

Tamara Hirsch

HVK Stevens

WIE ZIJN WIJ?
Wij zijn een team met multidisciplinaire professionals. De belastingadvies praktijk (Tax) en het
notariaat (Legal) zitten bij ons onder één dak. Onze specialisten werken samen aan een oplossing
op maat. Een persoonlijke relatie met de klant staat daarbij voorop. Wij staan bij onze cliënten
bekend om een intelligente en betrokken samenwerking, waarbij we niet alleen adviezen
opstellen, maar deze ook direct succesvol implementeren. Persoonlijke ontwikkeling is essentieel.
Daarmee ook plezier in en naast je werk. Onze mensen worden gestimuleerd om de kansen die zij
zien te benutten. 

WAT DOEN WIJ?
HVK Stevens is een full-service fiscaal en notarieel advieskantoor. Wij kunnen snel schakelen en
bieden onze cliënten complete oplossingen. Onze specifieke focus ligt op ondernemers en hun
bedrijven, vermogende particulieren en families en maatschappelijke instellingen. Waar wij
uitgebreid ervaring hebben met fusies en overnames, private equity inclusief de oprichting van
investeringsfondsen, (internationale) herstructureringen, (grensoverschrijdende) omzettingen en
werknemersparticipatieplannen.

AMSTERDAM | ROTTERDAM 

CURACAO  | LUXEMBURG | LONDEN 

+31 6 45 32 98 09
l.boschman@hvkstevens.com

Meer informatie over onze carrièremogelijkheden? Neem
contact op met Lieke Boschman, onze corporate recruiter, via:

ONTDEK MEER HVK STEVENS

Apollolaan 150 | 1077 BG Amsterdam | +31 20 763 09 00 | info@hvkstevens.com | www.hvkstevens.com
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Wie ben je en waar werk je?
Ik ben Merle, 24 jaar en afgelopen juni heb ik mijn 
master afgerond in Utrecht. Sinds oktober 2024 
ben ik werkzaam als kandidaat-notaris personen- 
en familierecht bij Kienhuis Legal in Utrecht. 

Kun je kort iets vertellen over je 
loopbaan?
Tijdens mijn stage op een advocatenkantoor bleef 
ik nieuwsgierig naar het werk binnen het notariaat. 
Daarom ben ik begonnen als werkstudent bij een 
notariskantoor binnen de sectie familierecht. Het 
familierecht sprak mij al snel aan tijdens de studie 
vanwege de relaties met en tussen mensen. Na 
een jaar met veel plezier bij dit kantoor gewerkt 
te hebben, was ik nog benieuwd naar een ander 
soort kantoor. Ik kreeg toen de mogelijkheid om 
als werkstudent bij Kienhuis Legal aan de slag te 
gaan. Het kantoor sprak mij direct aan, vanwege 
de professionele organisatie met een vestiging 
in Enschede en een vestiging in Utrecht. Met 
name de (werk)sfeer sprak mij direct heel erg aan. 
Je krijgt veel verantwoordelijkheid, wordt echt 
inhoudelijk bij zaken betrokken en werkt onder 
goede én gezellige/prettige begeleiding. Mijn 
werk als werkstudent beviel heel erg goed en 
gelukkig bestond de mogelijkheid om door te 
groeien tot kandidaat-notaris. Deze kans heb ik 
met beide handen aangegrepen. De overgang 
van werkstudent naar kandidaat-notaris was 
hierdoor erg geleidelijk. Ik kende de systemen al, 
wist wat voor werk mij te wachten stond en met 
welke bekwame collega’s ik zou blijven werken. 
Ook wordt er veel energie in goede begeleiding 
gestoken. 

Wat vind je het leukste aan je werk?
Het leukste aan mijn werk vind ik het contact met 
cliënten en hoe verschillend alle cliënten zijn. Onze 
cliënten hebben veel uiteenlopende, uitdagende 
vraagstellingen en dit zorgt ervoor dat elk dossier 
weer anders is, ondanks dat je met hetzelfde recht 
bezig bent. Het leveren van maatwerk vind ik erg 
leuk en dat zorgt ervoor dat je iedere dag weer 
leert. 

Wat voor tip zou je geven aan onze 
studenten?
Mijn grootste tip voor studenten: kijk rond bij 
verschillende kantoren, proef de sfeer en ontdek 
waar jij het beste past. Mocht je het leuk vinden om 
bij ons kennis te komen maken, stuur dan vooral 
een berichtje!

Merle Buter

Kienhuis Legal

Ben jij klaar voor de volgende stap?
Scan de QR-code!

Kom thuis bij 
Kienhuis

Utrecht

Kienhuis Legal zoekt stagiairs en 
starters
Ben jij een enthousiaste student 
in de laatste fase van je studie? 
Of ben je net afgestudeerd en op 
zoek naar je eerste baan in de 
advocatuur of het notariaat? Thuis 
bij Kienhuis krijg je de kans om je 
te ontwikkelen in een dynamische, 
professionele en inspirerende 
omgeving. 

Enschede

Over Kienhuis Legal 
Kienhuis Legal is een toonaange-
vend full-service juridisch kantoor 
met vestigingen in Enschede en 
Utrecht. Wij helpen ambitieuze 
ondernemers en overheden met 
een breed scala aan juridische 
vraagstukken. Ons team van ruim 
125 collega’s werkt samen in een 
creatieve, ondernemende sfeer, 
waar persoonlijke groei en impact 
centraal staan.

Wat wij bieden
• Aantrekkelijke stagevergoeding 

of salaris voor je eerste baan
• Begeleiding van ervaren 

professionals
• Kans om je skills te ontwikkelen 

door het ondersteunen in zaken
• Gezellige kantooractiviteiten: 

borrels, sportactiviteiten en 
kennissessies

• Een inspirerende en collegiale 
werkomgeving waarin we samen 
groeien
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Wie ben je en waar werk je?
Mijn naam is Rafaèl Totev en ik werk als kandidaat-
notaris op de vastgoedafdeling van Lexence. Al 
in het tweede jaar van mijn studie begon ik met 
een bijbaantje op een notariskantoor, dus mijn 
loopbaan startte al relatief vroeg. Uiteindelijk 
heb ik tijdens mijn studententijd bij verschillende 
kantoren gewerkt als student-stagiair of 
werkstudent. Na mijn afstuderen ben ik bij Lexence 
aan de slag gegaan en daar heb ik het sinds dag 1 
enorm naar mijn zin.

Waarom heb je voor Lexence gekozen?
Toen ik nog studeerde heb ik al een jaar gewerkt 
in het team waarmee ik nu werk, toen nog bij 
een ander kantoor. Vlak voordat ik afstudeerde 
hebben mijn collega’s de overstap naar Lexence 
gemaakt. Toen ik eenmaal afgestudeerd was, 
ben ik hen achterna gegaan en zodoende is dus 
Lexence op mijn pad gekomen.

Wat vind je het leukste aan je werk?
De commerciële vastgoedpraktijk is heel divers. 
Elke dag ben je weer met andere vraagstukken 
bezig, die zo nu en dan erg complex kunnen zijn. Dit 
maakt het werk veelzijdig en uitdagend.

Wat voor tip zou je geven aan onze 
studenten?
Ga vooral in de praktijk aan de slag als student-
stagiair of werkstudent! Tijdens je studententijd 

heb je de uitgelezen mogelijkheid om bij 
verschillende kantoren een “kijkje in de keuken” 
te nemen om te zien wat voor kantoor en welk 
rechtsgebied bij je past. Daarnaast helpt dit je om 
waardevolle praktijkervaring op te bouwen die je 
een voorsprong geeft op je medestudenten.  

Heb je advies voor het maken van een 
carrièrekeuze?
Het is heel cliché, maar ga iets doen wat je leuk 
vindt en wat je voldoening geeft. Je tijd is te 
kostbaar om het te besteden aan een baan waar je 
geen plezier in hebt.

Rafaèl Totev

Lexence

Weet waarvoor je kiest. 
Kijk op werkenbijlexence.com

Ik wil zelf
initiatief nemen. 

Wanneer je aan het begin van je carrière staat, wil je graag weten

welk kantoor het beste bij je ambitie- en ontwikkelingsniveau past.

Ieder kantoor is anders, ook Lexence. Wij zijn het kantoor voor

mensen die weten wat ze willen. Mensen die ervoor gaan. Met

elkaar en voor elkaar. Talent dat in kleine teams grote stappen zet.

En samen tot heldere oplossingen komt. Waar kies jij voor? 
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Wie ben je en waar werk je?
Mijn naam is Harwinder Kaur. Momenteel ben ik 
werkzaam als kandidaat-notaris bij Linklaters in 
Amsterdam, een vooraanstaand kantoor met 
wereldwijd 5625 medewerkers en 31 vestigingen 
in 21 landen. Binnen ons kantoor in Amsterdam, 
dat 145 medewerkers telt, maak ik deel uit van het 
notariële team. Mijn team bestaat op dit moment 
uit 1 notaris, 8 kandidaat-notarissen en nog 1 
kandidaat-notaris die tegen de tijd dat jullie dit 
lezen hopelijk ook officieel is benoemd tot notaris!

Waarom heb je voor Linklaters gekozen?
In september 2023 ben ik als kandidaat-notaris 
gestart en werk dus nu ruim een jaar bij Linklaters. 
Mijn kennismaking met het kantoor vond plaats 
tijdens het LNSC van 2022, waar ik voor het eerst 
in aanraking kwam met Linklaters. De informele 
lunch en gesprekken met enkele kandidaat-
notarissen overtuigde me van de prettige sfeer 
binnen het team. De inzet van het kantoor voor 
diversiteit en inclusie, waarden die mij nauw aan 
het hart liggen, speelden eveneens een rol in 
mijn keuze voor Linklaters. Na een studentstage 
en een werkstudentschap ontving ik een 
aanbod, waar ik met enthousiasme op inging, 
mede vanwege de omvangrijke internationale 
ondernemingsrechtpraktijk van het kantoor.

Wat vind je het leukste aan je werk?
Wat mijn werk bij Linklaters extra bijzonder maakt, is 
de uitstekende samenwerking met mijn collega’s. 
De communicatielijnen zijn laagdrempelig 
waardoor ik ook veel contact heb met onze 
partners. Het is kenmerkend voor ons team en 
kantoor als geheel dat je bij iedereen zonder 
aarzeling kunt binnenstappen voor vragen, wat de 
samenwerking bevordert.

Hoe ervaar je de sfeer op kantoor?
Een van de hoogtepunten van mijn werk bij 
Linklaters is de dagelijkse communicatie met onze 
internationale collega’s. Het gezamenlijk werken 
aan zaken heeft niet alleen professionele, maar 
ook persoonlijke banden gesmeed. Het ontstaan 
van vriendschappen, ondanks het soms ontbreken 
van fysieke ontmoetingen, maakt mijn ervaring bij 
Linklaters uniek en verrijkend.

Harwinder Kaur

Linklaters

Je draait volledig mee en hebt toegang
tot de kennis en ervaring van al onze
professionals. Daarnaast kun je de sfeer
op het kantoor ervaren, zowel op
inhoudelijk als op intercollegiaal vlak. De
dagelijkse gezamenlijke lunch, sociale,
educatieve en sportieve activiteiten
bieden volop mogelijkheden om je
collega's beter te leren kennen.

Een student-stage bij Linklaters LLP biedt de ultieme kans om onze firma goed te leren kennen
en te ontdekken of Linklaters de juiste plek is om je carrière te starten.

Notariële student-stage
b i j  L i n k l a t e r s  L L P

Interesse? Solliciteer direct via onze website of neem contact op met Inez van Gendt via
NLrecruitment@linklaters.com.

Linklaters LLP, een van de meest toonaangevende internationale advocatenkantoren, heeft ongeveer
3.100 advocaten in 31 vestigingen wereldwijd. In Amsterdam werken 77 advocaten en
(kandidaat-)notarissen, waarvan 11 partners, binnen vijf praktijkgroepen: Corporate M&A, Litigation,
Arbitration & Investigations, Capital Markets, Banking & Finance en Tax.

Linklaters heeft ook een notarieel team wat onderdeel is van de Corporate praktijkgroep, en
bestaat uit 15 personen, waaronder 2 partners. Zij vertegenwoordigen uitdagende en veelal
internationale cliënten als beursgenoteerde bedrijven, (private equity) fondsen, banken en
corporates uit de top van het bedrijfsleven. Zij hebben doorlopend plek voor een student
notarieel recht met interesse in het ondernemingsrecht. 
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Wie ben je en waar werk je?
Mijn naam is Julia van Iersel (24 jaar) en ik werk zo’n 
anderhalf jaar bij Loyens & Loeff. Eérst als student-
stagiair, inmiddels als kandidaat-notaris. 

Kun je kort iets vertellen over je 
loopbaan?
Mijn studententijd bracht ik door in het bruisende 
Utrecht; de Domstad. Hoewel de Domtoren 
mijn gehele studententijd in de steigers heeft 
gestaan, is deze inmiddels te bewonderen 
én te beklimmen: een aanrader, als je het mij 
vraagt! Een (ander) belangrijk onderdeel van mijn 
studentenleven was mijn betrokkenheid bij de 
notariële studievereniging Vevanos. Ik herinner 
mij veel leuke activiteiten, vakanties, borrels 
en commissievergaderingen. Een leerzaam 
evenement van de studievereniging is het jaarlijks 
notarieel congres. Loyens & Loeff leerde ik 
kennen door de Notarial Business Course: een 
gezellige, leerzame en efficiënte manier om 
kantoor(genoten) te leren kennen. Na de business 
course heb ik twee maanden stage gelopen 
op de praktijkgroep Family Owned Business & 
Private Wealth. Ik had de smaak al gauw te pakken 
en solliciteerde vervolgens voor de functie van 
kandidaat-notaris.

Op dit moment ben ik nog steeds werkzaam als 
kandidaat-notaris bij Family Owned Business & 
Private Wealth. Deze praktijk bestaat (onder meer) 
uit het adviseren van vermogende particulieren 
en families in het kader van estate planning, 
bedrijfsopvolging en familie governance. 
Binnenkort staat mijn wissel op de planning. Dat 
betekent dat ik als kandidaat-notaris ga werken 
op één van onze andere praktijkgroepen, namelijk 

Corporate, Real Estate of Energy & Infrastructure. 
Ik kijk uit naar deze nieuwe stap in mijn carrière! 

Wat voor tip zou je geven aan onze 
studenten?
Ik zou je willen adviseren om vandaag met zo veel 
mogelijk mensen in gesprek gegaan. Collega’s 
zijn namelijk een essentieel onderdeel van je 
(nieuwe) baan. Een prettige werksfeer is, wat mij 
betreft, het allerbelangrijkste bij het maken van 
een carrièrekeuze. Mocht je ook nog tijd en ruimte 
in jouw studieplanning hebben voor een business 
course, stage of werkstudentschap, dan zou ik dat 
ook zeker aanraden. Hierdoor krijg je namelijk écht 
het reilen en zeilen van een (notaris)kantoor mee. 
Ik wens jullie een leuke, leerzame en inspirerende 
dag toe! 

Julia van Iersel

Loyens & Loeff

Magic 
formula
We have a secret 
ingredient: You

Wil jij weten hoe de praktijk en de sfeer is bij Loyens & Loeff? 

Een uitdagende fulltime stage van twee maanden biedt de mogelijkheid om kennis te maken.

Tijdens een stage draai je volledig mee binnen de praktijk. Je komt stagelopen op één van onze praktijkgroepen, namelijk 

Corporate, Real Estate of Family Owned Business & Private Wealth. Je werkt samen met jouw collega’s en voert diverse 

werkzaamheden uit: denk aan het opstellen van memo’s, het doen van jurisprudentieonderzoeken maar ook het bijwonen van 

gesprekken met cliënten. Jouw persoonlijke mentor begeleid je tijdens je stage. Naast dat je ons kantoor goed leert kennen, 

ontmoet je ook de andere stagiairs en werkstudenten tijdens de verschillende sociale activiteiten die we organiseren.

Waar:  Afhankelijk van de praktijkgroep loop je stage in onze Amsterdamse en/of Rotterdamse vestiging. Je kunt 

kosteloos gebruik maken van het Loyens & Loeff appartement in Rotterdam wanneer je ver moet reizen.

Voor wie:  Derdejaars bachelor- en masterstudenten notarieel recht.

Duur:   Twee kalendermaanden, fulltime.

Vergoeding:  € 1000,- bruto per maand.

Wie zijn wij?

Loyens & Loeff biedt als One Firm: Law & Tax unieke ondersteuning aan (inter)nationale ondernemingen, financiële instellingen, 

investeerders en vermogenden. Ruim duizend advocaten, fiscalisten en notarissen werken samen aan slimme en efficiënte 

oplossingen naar Nederlands, Belgisch, Luxemburgs en Zwitsers recht. Vanuit onze thuismarkten en Londen, New York, Parijs 

en Tokio hebben wij bijzondere aandacht voor Private Equity & Funds, Real Estate, Life Sciences & Healthcare en Energy & 

Infrastructure. Wij streven naar een diverse en inclusieve organisatie en vinden het belangrijk dat iedereen zichzelf kan zijn.

Solliciteer op deze vacature in Amsterdam/Rotterdam

De procedure bestaat uit een schriftelijke voorselectie (motivatiebrief, cv, cijferlijsten en eventuele stagebeoordelingen), gevolgd 

door een gesprek met twee leden uit de student-stagiair commissie.

Bij het indienen van jouw sollicitatie vragen wij je om al jouw relevante stukken toe te voegen, waaronder cv, motivatiebrief, 

cijferlijsten en eventuele stagebeoordelingen.

Vragen kun je stellen aan: 

Student-Stage Notariaat

Willem Hillenaar (Civiel)

T +31 20 578 54 56

E willem.hillenaar@loyensloeff.com

Hanin Abu-Khamseen (Civiel)

T  +31 20 578 55 82

E  hanin.abu-khamseen@loyensloeff.com
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Wie ben je en waar werk je?
Mijn naam is Tommy Aijkens en ik werk als 
kandidaat-notaris bij Meijburg Legal een rol die ik 
inmiddels negen maanden vervul. 

Kun je kort iets vertellen over je 
loopbaan?
Ik ben mijn loopbaan begonnen binnen de 
fiscaliteit. Tijdens mijn studie fiscaal recht heb ik 
gewerkt bij een tax boutique die gespecialiseerd 
is in vastgoed fiscaliteit. Na het behalen van mijn 
master fiscaal recht besefte ik dat dit toch niet 
de plek voor mij was om mijn hele werkende leven 
door te brengen. Ik ben daarom notarieel recht 
gaan studeren, waar ik me direct in thuis voelde. 
Tijdens die studie ben ik gaan werken bij een klein 
notariskantoor, waar ik in aanraking kwam met 
de praktische kant van het vak, wat nogmaals 
bevestigde dat ik de juiste keuze had gemaakt. Na 
het behalen van mijn master notarieel recht ben ik 
direct begonnen bij Meijburg Legal.  

Waarom heb je voor Meijburg Legal 
gekozen?
Bij Meijburg Legal heb ik bewust gekozen voor 
een omgeving waar ik mijn fiscale en notariële 
achtergrond kan combineren. De sterke fiscale 
factor binnen het bedrijf was voor mij een 
belangrijke reden om hier aan de slag te gaan. 

Wat vind je het leukste aan je werk?
Wat ik het leukste vind aan mijn werk zijn de 
uitdagende casussen en het contact met mijn 
collega’s. Elke dag brengt nieuwe situaties en ik 
geniet ervan om samen te werken met een team 

dat niet alleen professioneel, maar ook heel 
gezellig is. 

Hoe ervaar je de sfeer op kantoor?
Mijn collega’s en ik staan altijd voor elkaar klaar, 
en dat maakt de werksfeer erg prettig. Het is een 
omgeving waarin iedereen wil bijdragen aan een 
positieve ervaring, zowel voor onszelf als voor 
onze cliënten.

Heb je advies voor het maken van een 
carrièrekeuze?
Mijn advies voor iedereen die een carrièrekeuze 
moet maken, is om te kiezen voor een pad dat je 
werkelijk interesseert. Zoek een omgeving waar 
je je gewaardeerd voelt en waar je de kans krijgt 
om te groeien. Blijf jezelf ontwikkelen en wees niet 
bang om hulp te vragen. 

Tommy Aijkens

Meijburg Legal

@werkenbijmeijburg

Scan & kom in  
contact met ons!

Ready, set...
Grow!
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Wie ben je en waar werk je?
Mijn naam is Esmee Leusink (25 jaar) en ik ben sinds 
mei 2024 met veel plezier werkzaam als kandidaat-
notaris binnen de ondernemingsrechtpraktijk van 
N/P Notarial Partners in Amsterdam.

Kun je kort iets vertellen over je 
loopbaan?
Mijn loopbaan begon in Leiden, waar ik zowel 
mijn bachelor als master Notarieel Recht heb 
behaald. Vervolgens heb ik mijn kennis verbreed 
met de master Privaatrecht aan de Universiteit van 
Amsterdam. Gedurende mijn studententijd ben 
ik vijf jaar werkzaam geweest in de advocatuur, 
waarna ik een stage heb gelopen bij een 
notariskantoor, wat mijn interesse in het notariaat 
verder aanwakkerde. Na een paar maanden 
reizen in Azië besloot ik te onderzoeken welk type 
notariskantoor het beste bij mij zou passen. Dit 
leidde me uiteindelijk naar N/P Notarial Partners, 
waar ik enthousiast werd uitgenodigd voor een 
kennismakingsgesprek en een kopje koffie.

Waarom heb je voor N/P Notarial 
Partners gekozen?
Voor mij is het belangrijk om te werken in een 
omgeving waar collegialiteit en professionaliteit 
hand in hand gaan. N/P Notarial Partners biedt die 
ideale mix. Het team is niet alleen zeer deskundig, 
maar ook ontzettend toegankelijk. Hierdoor 
voelde ik me meteen thuis en heb ik de ruimte 
om mezelf te ontwikkelen. N/P houdt zich bezig 
met diverse juridisch complexe zaken, waardoor 
het werk elke dag weer uitdagend is. Daarnaast 
organiseren we ook leuke activiteiten, zoals 
borrels, kantoorfeesten en andere uitjes, wat 
bijdraagt aan een fijne werksfeer.

Wat voor tip zou je geven aan onze 
studenten?
Een tip van mij: wees niet bang om vragen te stellen 
en om hulp te vragen. Het notariaat is een complex 
vakgebied, en het is essentieel om je te omringen 
met mensen van wie je kunt leren en bij wie je niet 
bang hoeft te zijn om fouten te maken. Kijk goed 
om je heen naar de verschillende kantoren die er 
zijn en wat het beste bij jou past. Voor mij is een 
goede sfeer op kantoor bijvoorbeeld van groot 
belang. Je kunt dit echter pas echt ervaren als je 
een keer op kantoor bent langs geweest.

Bij N/P bieden we daarom de mogelijkheid om 
een dagje op kantoor te komen studeren, zodat 
je op een informele en gezellige manier met ons 
kennis kunt maken. Heb je interesse? Neem gerust 
contact met ons op door een e-mail te sturen naar: 
vacature@np.nl

Wie weet ontmoeten we elkaar binnenkort!

Esmee Leusink

N/P Notarial Partners

Mijn naam is Esmee Leusink (25 jaar) en ik ben sinds
mei 2024 met veel plezier werkzaam als kandidaat-
notaris binnen de ondernemingsrechtpraktijk van N/P
Notarial Partners in Amsterdam. 

Mijn loopbaan begon in Leiden, waar ik zowel mijn
bachelor als master Notarieel Recht heb behaald.
Vervolgens heb ik mijn kennis verbreed met de
master Privaatrecht aan de Universiteit van
Amsterdam. Gedurende mijn studententijd ben ik vijf
jaar werkzaam geweest in de advocatuur, waarna ik
een stage heb gelopen bij een notariskantoor, wat
mijn interesse in het notariaat verder aanwakkerde. Na
een paar maanden reizen in Azië besloot ik te
onderzoeken welk type notariskantoor het beste bij
mij zou passen. Dit leidde me uiteindelijk naar N/P
Notarial Partners, waar ik enthousiast werd
uitgenodigd voor een kennismakingsgesprek en een
kopje koffie.

Voor mij is het belangrijk om te werken in een
omgeving waar collegialiteit en professionaliteit hand
in hand gaan. N/P Notarial Partners biedt die ideale
mix. Het team is niet alleen zeer deskundig, maar ook
ontzettend toegankelijk. Hierdoor voelde ik me
meteen thuis en heb ik de ruimte om mezelf te
ontwikkelen. N/P houdt zich bezig met diverse
juridisch complexe zaken, waardoor het werk elke dag
weer uitdagend is. Daarnaast organiseren we ook
leuke activiteiten, zoals borrels, kantoorfeesten en
andere uitjes, wat bijdraagt aan een fijne werksfeer.

Een tip van mij: wees niet bang om vragen te stellen
en om hulp te vragen. Het notariaat is een complex
vakgebied, en het is essentieel om je te omringen met
mensen van wie je kunt leren en bij wie je niet bang
hoeft te zijn om fouten te maken. Kijk goed om je
heen naar de verschillende kantoren die er zijn en wat
het beste bij jou past. Voor mij is een goede sfeer op
kantoor bijvoorbeeld van groot belang. Je kunt dit
echter pas echt ervaren als je een keer op kantoor
bent langsgeweest. 

Bij N/P bieden we daarom de mogelijkheid om een
dagje op kantoor te komen studeren, zodat je op een
informele en gezellige manier met ons kennis kunt
maken. Heb je interesse? Neem gerust contact met
ons op door een e-mail te sturen naar: vacature@np.nl
Wie weet ontmoeten we elkaar binnenkort!

Kandidaat-notaris
Esmee stelt zich voor

npnotarialpartners 

Amsterdam/Amersfoort
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Wie ben je en waar werk je?
Hi, ik ben Iemie de Boer. In 2021 afgestudeerd aan 
de Universiteit Utrecht en inmiddels alweer 3 jaar 
werkzaam als kandidaat-notaris bij NautaDutilh in 
het vastgoedteam.

Kun je kort iets vertellen over je 
loopbaan?
Ik heb deelgenomen aan de Masterclass Notariaat 
van de Universiteit Utrecht. Hier kreeg ik al tijdens 
mijn studie de kans om langs te gaan bij een aantal 
notariskantoren. Dit gaf mij een goed beeld van 
het notariaat en bevestigde mijn keuze.

Stagelopen heeft mij geholpen bij het maken 
van de keuze voor een kantoor. Ik zou ook willen 
meegeven aan de studenten om vooral bij veel 
verschillende kantoren langs te gaan om te kijken 
wat bij je past en welk rechtsgebied je leuk vindt. 
Ook heb ik vaak de tip gekregen dat je moet 
kijken naar de mensen die werken bij een kantoor. 
De werkzaamheden kunnen overeenkomen bij 
verschillende kantoren, dus het is vooral belangrijk 
dat je het goed kan vinden met de mensen 
waarmee je werkt. Je gaat er nu eenmaal veel tijd 
mee doorbrengen!

Waarom heb je voor NautaDutilh 
gekozen?
Door lang stagegelopen te hebben leerde ik de 
werkzaamheden en het team goed kennen. De 
mensen en de sfeer bij Nauta trok mij vooral. Ik 
voelde me onderdeel van het team. Bij Nauta 
is er naast hard werken ook veel tijd om leuke 
activiteiten te ondernemen met collega’s. 
Iedereen komt in een “NautaDutilh Institute” 
groepje en daarnaast kan je deelnemen aan het 

jaarlijkse cabaret, meedoen aan zeilwedstrijden 
(Race of the Classics), voetbalcompetities en 
veel meer. Ik vond het ook fijn dat ik mij bij Nauta 
kon specialiseren in het vastgoedrecht zonder 
verplicht een wissel te moeten maken naar een 
ander team. 

Wat vind je het leukste aan je werk?
Om steeds weer wat nieuws te leren en deze kennis 
over te dragen aan cliënten. 

Hoe ervaar je de sfeer op kantoor?
Heel goed! De sfeer is open en nuchter. Toen ik 
aan het werk ging bij Nauta had ik totaal niet het 
gevoel dat ik in het diepe werd gegooid. Je wordt 
goed begeleid en er is veel ruimte voor het stellen 
van vragen. Ik waardeer het enorm dat er altijd 
tijd is voor uitleg en diepgang in onderliggende 
leerstukken.

Iemie de Boer

NautaDutilh

Let's Meet
Gefeliciteerd! Je hebt het grootste deel van je studie achter de rug en de stap 
van de collegebanken naar de praktijk komt steeds dichterbij. Waarschijnlijk 
heb je veel vragen: wat ga ik doen? Waar wil ik aan de slag? Wat vind ik 
belangrijk in een baan en wat zoek ik in een werkgever? Vragen die je 
waarschijnlijk niet direct kunt beantwoorden. Je moet dus op onderzoek uit.

Als je geïnteresseerd bent in de advocatuur, het notariaat of belastingadvies 
en je je carrière een vliegende start wilt geven, dan ben je bij NautaDutilh aan 
het goede adres. NautaDutilh is een internationaal advocatenkantoor met 
vestigingen in Amsterdam, Rotterdam, Brussel, Londen, Luxemburg en New 
York. Met meer dan 400 advocaten, notarissen en belastingadviseurs zijn we 
een van de grote advocatenkantoren in de Benelux en draaien we mee in de 
wereldwijde juridische top. En omdat we onafhankelijk zijn, bepalen wij onze 
eigen koers. Bepaal jij ook je eigen koers en ben je eigenzinnig, innovatief en 
ambitieus? Dan maken wij graag kennis met je!

Vliegende start als kandidaat-notaris 
Wanneer je wordt aangenomen als kandidaat-notaris, dan start je direct 
in het NDinstitute en op je eigen praktijkgroep. Het NDinstitute is ons 
interne opleidingsprogramma waarbij je samen met jouw collega advocaat-
stagiaire(e)s en kandidaat-notarissen gedurende vier maanden trainingen 
volgt. Daarnaast start je direct op je eigen praktijkgroep en draai je gelijk 
mee in lopende of nieuwe dossiers. Ook gedurende jouw verdere carrière 
bij NautaDutilh vinden wij het belangrijk dat jij alle mogelijkheden krijgt om 
je te ontwikkelen tot een excellente kandidaat-notaris. Vanaf je tweede jaar 
bij NautaDutilh start je daarom in het Talent Ontwikkel Programma (TOP). 
Aandacht voor jouw individuele kwaliteiten en voorkeuren staat centraal zodat 
jij je ontwikkeling zelf inhoud en vorm kan geven.

Masterclass 
Ieder jaar organiseren wij een Masterclass. Een groep van 24 rechtenstudenten 
gaat tijdens dit driedaagse evenement de confrontatie aan met de 
rechtspraktijk. Zo krijg je niet alleen een goed beeld van onze werkzaamheden, 
maar neem je ook een kijkje in de kantoren, verschillende praktijkgroepen en 
collega’s. Al met al een uitdagend en niet te missen evenement!

Stages
Daarnaast bieden wij studenten gedurende het hele jaar de mogelijkheid om 
een studentstage te komen lopen. Je werkt twee maanden aan uiteenlopende 
zaken op twee verschillende praktijkgroepen, schuift aan bij meetings en 
bent uiteraard welkom bij alle sociale evenementen. Deze studentstage kun 
je lopen in Amsterdam of Rotterdam. Er is ook de mogelijkheid een maand 
stage te lopen op ons kantoor in Londen of New York! Na de studentstage is 
het mogelijk om aan NautaDutilh verbonden te blijven als werkstudent of 
scriptiestudent.  

Contact
Heb je vragen over onze Masterclass, stagelopen of de sollicitatieprocedure? 
Kijk dan op www.werkenbijnautadutilh.nl of neem contact met ons op. 
We horen graag van je! 

Bente van Bommel
Campus Recruiter
06 51 37 68 76
bente.vanbommel@nautadutilh.co

Fabiënne Keizer 
Campus Recruiter
06 26 29 92 89
fabienne.keizer@nautadutilh.com

@werkenbijnautadutilh

@werkenbijnautadutilh
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Even voorstellen
Wij zijn Netwerk Notarissen. Wie ben jij? We leren je 
graag kennen!

Het verschil maken in het leven van 
mensen, zo werkt dat bij Netwerk 
Notarissen
Bij Netwerk Notarissen beschermen we mensen 
tegen faillissementen, familieruzies of een 
onbezonnenheid. De ene dag zien we ze dolblij, 
verliefd, de andere dag met een donderwolk 
boven hun hoofd. Als kandidaat-notaris wordt 
er steeds iets anders van je gevraagd. Daarom 
is het goed om je carrière te starten in een sterke 
community, met toegang tot kennis en ervaring.

Als community staan we sterker
Als jij klaar bent om de stap naar de praktijk te 
maken, sta je met Netwerk Notarissen nooit alleen. 
Je komt terecht in een professioneel netwerk. 
Met 2.000 collega’s en 150 notariskantoren in 
heel Nederland, zijn we de grootste notariële 
community van Nederland. Of je nu graag aan 
de slag gaat bij een full service kantoor of een 
gespecialiseerd kantoor, in de regio of in de stad, 
bij Netwerk Notarissen is er voor elk wat wils. Ieder 
van onze collega’s heeft een eigen karakter en 
specialisme. Als jij je als student of als starter bij 
ons aansluit, heb je dus genoeg te kiezen. Hoe 
verschillend de aangesloten kantoren ook zijn, 
we hebben samen één doel voor ogen: meegaan 
met de tijd en inspelen op sociale veranderingen, 
digitale techniek en veranderende vragen uit de 
praktijk. Altijd fris kijken naar waar de mensen om 
vragen, terwijl de wet nog niet zo ver is.

Een goede notariële start gegarandeerd
Bij Netwerk Notarissen doe je gelijk mee met 
het echte werk. Zo kun je ontdekken waar jouw 
notariële talent ligt. Wij helpen elkaar, leren 
van elkaar en innoveren samen. Met een online 
kennisplatform heb je alle tools bij de hand. Verder 
heb je regelmatig intercollegiaal overleg met je 
buurtkantoren.

Doe jij ook mee?
We hebben jou er graag bij in ons Netwerk. Je bent 
al tijdens je studie welkom bij Netwerk Notarissen 
en natuurlijk ook als je daarna wilt starten als 
kandidaat-notaris. Je kunt stagelopen bij een 
van de Netwerkkantoren of je kunt als juridisch 
assistent bij het hoofdkantoor in Utrecht komen 
werken! Daar leer je vaardigheden en doe je kennis 
op die je op de universiteit niet opdoet. Zo ben 
je straks optimaal voorbereid op de notariële 
praktijk.
 
Tijdens het LNSC vertellen we je er graag meer 
over, maar je kunt natuurlijk ook nu al een kijkje 
nemen op www.netwerknotarissen.nl/talent of 
een bericht sturen aan
 talent@netwerknotarissen.nl.

Netwerk Notarissen. De grootste en 
sterkste notariële community van 
Nederland.

Netwerk Notarissen 
stelt zich voor

Netwerk Notarissen

meedoen?meedoen?met de support van 
ons netwerk en de 
nieuwste AI-tools 
rock je je werk als 
kandidaat-notaris

met de support van 
ons netwerk en de 
nieuwste AI-tools 
rock je je werk als 
kandidaat-notaris

IN EEN TOPNETWERK VAN 
KWALITEITSNOTARISSEN
IN EEN TOPNETWERK VAN 
KWALITEITSNOTARISSEN

eeneen

startstart
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Wie ben je en waar werk je?
Mijn naam is Pierette en sinds april 2024 ben ik 
werkzaam bij Nysingh Advocaten en Notarissen in 
Arnhem op de sectie ondernemingsrecht. 

Kun je kort iets vertellen over je 
loopbaan?
Hiervoor heb ik op een ander kantoor gewerkt 
met enkel (kandidaat-)notarissen. Na een paar 
jaar vond ik het tijd voor de stap naar een groter 
kantoor met ook advocaten als collega’s. 

Waarom heb je voor Nysingh gekozen?
Ik heb voor Nysingh gekozen omdat het een 
relatief groot kantoor is, maar niet in de Randstad 
gevestigd is. Daarnaast werk ik graag voor 
organisaties die midden in de maatschappij staan, 
zoals ondernemingen, overheden en zorg- en 
onderwijsinstellingen. Bij Nysingh zit ik dan op de 
juiste plek. 

Wat vind je het leukste aan je werk?
Het leuke aan mijn werk vind ik het adviseren 
van cliënten over juridische vragen en de 
samenwerking daarin met mijn collega’s. Zo leer 
je bij ieder dossier wel iets nieuws over een ander 
rechtsgebied.

Wat voor tip zou je geven aan onze 
studenten?
Geniet vooral van je studententijd en gebruik die 
tijd om je goed te oriënteren op vervolgstappen 
door middel van stages en werkstudentschappen. 
Zo weet je zeker dat je achter je uiteindelijke keuze 
staat.

Pierette Kristen

Nysingh

Werken aan jezelf
en de wereld om je heen.

Ontdek jouw toekomst bij Nysingh Advocaten & Notarissen
Bezoek onze website op werkenbijnysingh.nl

Nysingh is een full-service kantoor met meer dan 100 advocaten en 
notarissen. We voelen ons thuis bij de organisaties die Nederland 
vormen: ondernemingen, overheden, zorg- en onderwijsinstellingen 
en organisaties in de verzekeringsmarkt. Zoek jij een omgeving waar 
jouw talent écht tot zijn recht komt en je impact kunt maken?

Ontdek de mogelijkheden op werkenbijnysingh.nl of neem contact op 
met onze campus recruiter Sterre Overmeer.

Sterre.overmeer@nysingh.nl
06 83 49 68 58
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Wie ben je en waar werk je?
Hi, mijn naam is Hugo Hoefnagels, ik ben 25 jaar 
en werk bij Schaap Advocaten Notarissen in 
Rotterdam. 

Kun je kort iets vertellen over je 
loopbaan?
Tijdens mijn bachelor rechtsgeleerdheid aan de 
Universiteit Utrecht koos ik het tweede jaar voor 
het notariële traject, omdat daarmee de weg naar 
de meeste (privaatrechtelijke) masters openlag. In 
eerste instantie was dit een tactische keuze, maar 
gedurende mijn verdere studietijd kwam ik erachter 
dat de notariële vakken, die samenkomen in het 
beroep (kandidaat-)notaris, mij erg aanspraken. 
Na afronding van mijn bachelor was de keuze voor 
de master notarieel recht daarom snel gemaakt. 
Tijdens deze master kwam in ik aanraking met de 
notariële praktijk door een werkstudentschap 
bij Schaap. Die praktijkervaring was voor mij de 
doorslaggevende factor in de uiteindelijke keuze 
voor het notariaat. Inmiddels werk ik iets meer 
dan een jaar als kandidaat-notaris op het gebied 
van ondernemingsrecht en vastgoed en volg ik 
daarnaast de notariële beroepsopleiding.  

Waarom heb je voor Schaap Advocaten 
Notarissen gekozen?
Ik ben opgegroeid in Eindhoven, heb gestudeerd 
in Utrecht en woon in Amsterdam, maar werk toch 
bij Schaap Advocaten Notarissen in Rotterdam. 
Dit klinkt misschien niet helemaal logisch, maar 
de keuze voor Schaap was dat voor mij wel. 
Gedurende mijn periode als werkstudent leerde 
ik namelijk veel leuke collega’s kennen en raakte 
ik gewend aan de prettige werksfeer. Dit, in 

combinatie met de samenwerking met advocaten, 
het mooie kantoorpand en de leuke borrels en 
kantooruitjes, maakte de keuze voor mij meer dan 
logisch.

Wat vind je het leukste aan je werk?
Het leukste aan mijn werk als kandidaat-notaris 
vind ik het werken aan grote projecten. Het 
oplossen van complexe vraagstukken en de 
tevredenheid van cliënten bij de afronding van zo’n 
project geeft me veel voldoening en bevestigt de 
waarde van ons werk.

Wat is een onvergetelijke ervaring op 
kantoor?
Schaap is aangesloten bij een internationaal 
samenwerkingsverband van advocaten- en 
notariskan-toren (PLG). Dit jaar kreeg ik de 
mogelijkheid om mee te reizen naar het congres 
van PLG, dat plaats-vond op Tenerife in een luxe 
resort. Alles was tot in de puntjes verzorgd, met 
onder andere een galadiner, lezingen en leuke 
teambuilding activiteiten. Deze ervaring, met 
collega’s en andere juristen van over de hele 
wereld, ga ik niet snel meer vergeten!

Hugo Hoefnagels

Schaap

SCHAAP ADVOCATEN NOTARISSEN 
Schaap is een middelgroot, onafhankelijk kantoor van advocaten en notarissen, 
gespecialiseerd in ondernemings- en vastgoedrecht. We leveren kwalitatief zeer 
hoogwaardige diensten aan gerenommeerde nationale en internationale 
ondernemingen. We zitten al ruim een eeuw in Rotterdam, en dat laat natuurlijk z’n 
sporen na: we zijn betrokken en flexibel, efficiënt en resultaatgericht, open en 
informeel. En we willen plezier hebben in ons werk. 

Van sollicitanten vragen we nogal wat. Maar als je ‘erin komt’, staat er veel 
tegenover. Zonder meer goede arbeidsvoorwaarden, alle ruimte om je te 
ontwikkelen, werkelijk gelijke kansen voor iedereen, werk dat voldoening geeft en 
een prima balans tussen werk en privé. Plus een jonge, dynamische ploeg collega’s. 

We zijn altijd op zoek naar mensen die willen werken aan ons en hun eigen succes. 
Dus ook als hier geen vacatures staan, nodigen we je van harte uit om te solliciteren. 

Derdejaars bachelorstudenten en studenten die een master volgen, kunnen in 
aanmerking komen voor een studentstage en/of een werkstudentschap. De 
studentstage duurt in beginsel twee maanden en je wordt begeleid door een ervaren 
advocaat of (kandidaat-)notaris. Als werkstudent werk je in beginsel twee dagen per 
week.  

Kijk voor meer informatie op onze website : www.schaap.eu 

 



Wie ben je en waar werk je?
Wat leuk dat je je oog op Schut hebt laten vallen! Hi, 
ik ben Niek en sinds juni werkzaam bij Schut in het 
ondernemingsrecht-team. Wij werken met vijftig 
collega’s naast het Centraal Station in Amsterdam 
met uitzicht over het IJ. Daar werken wij aan 
uitdagende zaken in het personen- en familierecht, 
commercieel vastgoed en ondernemingsrecht. 

Kun je kort iets vertellen over je 
loopbaan?
Mijn hele carrière (pas 3 jaar...) werk ik in het 
ondernemingsrecht. Tijdens de beroepsopleiding 
heb ik een switch van kantoor gemaakt. Bij 
mijn vorige kantoor hadden ze een hele brede 
ondernemingsrechtpraktijk, waarbij af en toe een 
transactie voorbijkwam. Dat is bij Schut wel anders 
en nu hou ik mij dagelijks bezig met transacties. 
De dynamiek van zulk soort werk is heel uitdagend 
en altijd onder gezonde druk. Met een heel team 
naar een deadline toewerken zorgt voor het echte 
teamgevoel. Elke keer weer mooi als het lukt!  

Waarom heb je voor Schut gekozen?
Naast het soort werk heb ik voor Schut gekozen 
voor de collega’s. Kijk eens op onze website en zie 
met eigen ogen dat wij een hele bonte verzameling 
van collega’s hebben! De collega’s komen uit 
alle windstreken maar met name uit Amsterdam. 
Hetgeen dat we gemeen hebben is dat iedereen 
(en dan bedoel ik ook echt iedereen) zichzelf niet 
te serieus neemt als het om de omgang gaat. 
Iedereen vindt het leuk om meer van elkaar te 
weten te komen en te lachen samen. Elke grap kan 
je tegen iedereen maken binnen ons kantoor! 

Wat is een onvergetelijke ervaring op 
kantoor?
De onvergetelijke momenten voor mij bij dit 
kantoor zijn de onzinnige gesprekken tijdens onze 
borrels en feesten ergens in Amsterdam, maar ook 
de goede gesprekken tijdens de lunch met een 
collega die niet in jouw directe team zit. Elke keer 
word je weer verrast met bijzondere levensverhalen 
of opvattingen. 

Uiteraard kan je alles wat je zojuist gelezen hebt, 
het beste zelf ervaren. Graag nodig ik je uit om te 
solliciteren voor een werkstudentschap bij ons op 
kantoor. Er is altijd genoeg werk en dus genoeg te 
leren voor jou. Terwijl je veel leert en geld verdient, 
leer je ook Schut beter kennen en merk je vanzelf 
of er een klik is. Win, win, win en win dus! Tijdens 
mijn studerende leven heb ik wel eens onderschat 
hoe belangrijk die klik met collega’s en kantoor 
is en dus zou ik je wil aanraden dat vooral uit te 
zoeken. Mocht je als startende kandidaat-notaris 
aan de slag willen, dan gaan wij ook graag met jou 
in gesprek om elkaar beter te leren kennen. Ook 
dan weten we snel genoeg of er een klik is. Wie 
weet tot snel!

Niek Sassen

Schut

Wij zijn Schut. De betrokken notaris.
We zien je snel op schutamsterdam.nl

Dat is samenwerken 
met mensen die zich 
inleven en verder kijken 
dan het dossier.

Kom je ook 
werken bij 
Schut?
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Wie ben je en waar werk je?
Ik ben Maurits van Maanen (24) en werk nu 
ongeveer één jaar als kandidaat-notaris bij Stibbe 
in Amsterdam. 

Kun je kort iets vertellen over je 
loopbaan?
Na het afronden van mijn bachelor heb ik eerst 
twee studentstages gelopen, waarvan één bij 
Stibbe. Na een ontzettend leuke en leerzame 
stage ben ik begin 2023 bij Stibbe teruggekomen 
als werkstudent, en een halfjaar daarna ben ik 
gestart als junior medewerker.

Waarom heb je voor Stibbe gekozen?
Starten bij Stibbe was voor mij een bewuste en 
weloverwogen keuze. Na met heel veel plezier 
te hebben gestudeerd in Nijmegen, had ik erg 
veel zin om te gaan wonen en werken in onze 
mooie hoofdstad. Ik vind dat zowel Stibbe als 
Amsterdam goede keuzes zijn als je houdt van 
uitdaging, actie, het ontmoeten van inspirerende 
en ambitieuze mensen en – daar komt ‘ie – 
gezelligheid. Het notariaat bij Stibbe is een hecht 
team onder leiding van twee fijne notarissen, waar 
men naar elkaar omkijkt, elkaar motiveert en de 
deuren altijd openstaan. Het mooiste aan mijn 
werk vind ik de dynamiek van het werken aan een 
grote internationale transactie. Het is erg gaaf 
om samen met verschillende praktijkgroepen 
binnen kantoor te werken (denk aan M&A, banking 
& finance, arbeidsrecht & tax) om de transactie 
tot een goed einde te brengen. Omdat er zo veel 
in-house kennis is, kan je snel schakelen met 
kantoorgenoten met andere expertises en kan 
je als kantoor zodoende het meest complete 
advies verlenen aan je cliënten. Het contact met 

de andere partijen binnen de transactie maakt 
het nog dynamischer – zo zit je soms op één 
dag te bellen met je Japanse cliënt, heb je een 
Teams meeting met de Franse financier en mail je 
ondertussen met de Amerikaanse counsel van de 
wederpartij. Na de transactie is het ook altijd een 
bijzonder gevoel om deze terug te zien in kranten 
zoals Het Financieel Dagblad. Dan denk je toch: 
daar heb ik mijn steentje aan kunnen bijdragen!

Wat voor tip zou je geven aan onze 
studenten?
Loop meerdere stages en ontdek hoe het 
werk is op verschillende kantoren. Hoewel 
de werkzaamheden van kantoren soms 
ongeveer hetzelfde kunnen zijn, kan de sfeer 
en kantoordynamiek totaal anders zijn. Naar 
mijn ervaring draait je werkplezier uiteindelijk 
grotendeels om de mensen met en vóór wie je 
werkt. Met een studentstage kom je daar het 
beste achter en kan je ontdekken wat voor jou 
echt belangrijk is bij het vinden van je toekomstige 
werkgever.

Maurits van 
Maanen

Stibbe

OVER ONS

Eva Boertje
Eva.Boertje@Stibbe.com 
+31650055674

Bij Stibbe geloven we erin dat je verbinding moet maken om verder te komen.
Verbinding met de wereld om je heen, met collega’s en cliënten, hun markten en
ambities. Die verbinding en het bundelen van ambities versterken elkaar. Zo helpen we
onze mensen en opdrachtgevers te groeien. 

https://werkenbijstibbe.nl/Beethovenplein 10, 1077 WM, Amsterdam

JURIDISCH-ASSISTENT(E)
Wil jij tijdens je master(scriptie) ervaring
opdoen? Kom in dienst als juridisch-
assistent. Voor minimaal drie maanden
ga je twee of drie dagen per week bij ons
aan de slag. Je werkzaamheden zijn te
vergelijken met die van een student-
stagiair(e) of beginnend junior-
medewerker. Zo leer je de praktijk van
de advocatuur of het notariaat nog beter
kennen. 

Jasmijn Siewe
Jasmijn.Siewe@Stibbe.com
+31625534849

STUDENT-STAGIAIR(E)
Kom stage lopen bij Stibbe, in
Amsterdam of Londen! Als derde- of
vierdejaarsstudent kun je bij Stibbe de
(fiscale) advocatuur of het notariaat
komen verkennen. Een stage duurt twee
of drie maanden en is respectievelijk
fulltime of drie dagen per week. Je doet
veel praktische ervaring op, woont
zittingen en praktijkgroepbesprekingen
bij, helpt bij het voorbereiden van
processtukken, het beantwoorden van
rechtsvragen, het vervaardigen van
conceptbrieven aan cliënten, advocaten
en wederpartijen en je doet literatuur- en
jurisprudentieonderzoek. 
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Wie ben je en waar werk je?
Mijn naam is Lynn van Zaanen (31) en ik werk als 
kandidaat-notaris binnen het Real Estate-team 
bij Taylor Wessing. In Nederland en België vind 
je ons in Amsterdam, Eindhoven en Brussel; 
wereldwijd zijn we actief in 17 landen. Hoewel mijn 
basis in Amsterdam ligt, ben ik ook vaak te vinden 
op ons kantoor in Eindhoven. Het biedt een fijne 
afwisseling – én nieuwe perspectieven – om op 
verschillende locaties te werken!

Kun je kort iets vertellen over je 
loopbaan?
Tijdens mijn studie in Groningen heb ik 
verschillende stages gelopen om de notariële 
praktijk van dichtbij te ervaren. Mijn loopbaan 
begon uiteindelijk in 2017 aan de Amsterdamse 
grachten, om twee jaar later (via via) bij Taylor 
Wessing uit te komen met de wens om mijzelf 
verder te ontwikkelen binnen het vastgoedrecht.

Waarom heb je voor Taylor Wessing 
gekozen?
Ik koos bewust Taylor Wessing vanwege de zaken 
van nationale en internationale allure enerzijds en 
de informele sfeer op de werkvloer anderzijds. 
Geen enkele werkdag is hetzelfde; elke zaak heeft 
zijn eigen uitdagingen, en ik krijg veel energie van 
het vinden van oplossingen die onze cliënten écht 
verder helpen. Taylor Wessing biedt een open en 
collegiale werkomgeving, waarin diversiteit en 
ieders unieke kwaliteiten worden gewaardeerd. 
Deze dynamiek maakt het niet alleen een 
inspirerende plek om te werken, maar moedigt 
ook een gezonde balans tussen werk en privé aan.

Wat voor tip zou je geven aan onze 
studenten?
Mijn belangrijkste tip voor studenten: loop die 
stage! In mijn studietijd had ik een sterke voorkeur 
voor ondernemingsrecht en zag ik alles wat met 
goederenrecht te maken had niet zitten. Juist 
door stages kwam ik erachter dat vastgoedrecht 
in de praktijk verrassend interessant is, en nu werk 
ik er fulltime mee. Een stage biedt niet alleen 
waardevolle lessen, maar ook inzichten die je 
verder helpen in je carrière. Het is de perfecte kans 
om te ontdekken waar je passie echt ligt!

Lynn van Zaanen

Taylor Wessing

@werken_bij_taylor_wessing

@TaylorWessingNL

Taylor Wessing Benelux

Amsterdam | Brussels | Eindhoven

+31 88 0243 182
nl.recruitment@taylorwessing.com
www.taylorwessing.com

Apply anonymously!

At Taylor Wessing, we 
stand for respect, making 
a valuable contribution 
to society and embracing 
diversity. 

This is for the graduate who chases tomorrow. 
This is for the student who’s ahead of the curve. 
Who thrives on the active, the trending, the now. 
The music streamers. The avid gamers. The green 
supporters. The soon-to-be lawyers. Tomorrow 
is changing and law firms should catch up. But 
what if there’s a firm that’s already on the move? 

A firm that’s groundbreaking. 
A firm that’s game changing. 
A firm that’s smart thinking. 
A firm that’s trailblazing. 

Well, that would be pretty amazing, wouldn’t it?
Taylor Wessing.
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Wie ben je en waar werk je?
Ik ben Eline Broekhof en ik werk als toegevoegd 
notaris op het vastgoed notariaat bij Van Doorne.

Kun je kort iets vertellen over je 
loopbaan?
Ik heb in Utrecht gestudeerd en ben na mijn 
afstuderen in 2008 bij Van Doorne begonnen. Van 
Doorne is dus mijn eerste werkgever!

Waarom heb je voor Van Doorne 
gekozen?
Ik wilde graag bij een Nederlands multidisciplinair 
kantoor werken. Tijdens de notariële masterclass 
van de Universiteit Utrecht waren we een dag 
bij Van Doorne voor een college over de semi-
publieke notariële praktijk. De diverse notariële 
praktijk, de goede sfeer en de leuke mensen bij 
Van Doorne vielen me op en deden me besluiten 
om bij Van Doorne te solliciteren.

Wat vind je het leukste aan je werk?
Onze vastgoedpraktijk is ontzettend breed, 
waardoor mijn werkzaamheden heel gevarieerd 
zijn. Omdat we in dossiers met verschillende 
samenstellingen van mensen werken is ook wat 
dat betreft ieder dossier anders. Dat maakt 
het werk heel afwisselend, leuk en uitdagend. 
Daarnaast hebben we veel vaste cliënten waar we 
al vele jaren mee en voor werken. Daar bouw je een 
vertrouwelijke relatie mee op, waardoor je vaak 
al vroeg bij een vraagstuk wordt betrokken en je 
cliënt echt kan helpen met je advies.

Wat is een onvergetelijke ervaring op 
kantoor?
In 2021 vierden we (na de hele periode van/
met corona) dat Van Doorne 90 jaar bestond 
en maakten we met ruim 250 collega’s een 
jubileumreis naar Parijs. Het was heel bijzonder 
om daar met z’n allen te zijn en deze mijlpaal zo te 
vieren!

Heb je advies voor het maken van een 
carrièrekeuze?
Ga bij veel kantoren langs zodat je een indruk krijgt 
van de sfeer op een kantoor. Zo kan je kiezen voor 
een kantoor dat bij je past en waar je jezelf kan zijn. 
Als je je op je gemak voelt, dan kom je het beste 
tot je recht en ga je met plezier naar je werk. Dat is 
super belangrijk!

Eline Broekhof

Van Doorne
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Wie ben je en waar werk je?
Mijn naam is Anne-Sophie Hoytink, 26 jaar oud 
en ik ben sinds september 2023 werkzaam als 
kandidaat-notaris op de afdeling Commercieel 
Vastgoed bij Van Benthem & Keulen. 

Kun je kort iets vertellen over je 
loopbaan?
Voordat ik bij Van Benthem & Keulen ben gaan 
werken heb ik mijn bachelor en master Notarieel 
Recht aan de Radboud Universiteit behaald. 
Tijdens mijn studie ben ik aan de slag gegaan bij 
een notariskantoor, wat mij zo goed beviel dat ik 
ervoor heb gekozen om in het notariaat te blijven. 

Waarom heb je voor Van Benthem & 
Keulen gekozen?
Bij het kiezen van een kantoor waar ik kandidaat-
notaris wilde worden was het voor mij het erg 
belangrijk dat ik, naast een hecht team, ook een 
hechte groep collega’s van andere afdelingen 
om me heen heb, waar je zowel binnen als buiten 
kantoor een goede klik mee kan hebben. Wat 
betreft Van Benthem & Keulen heb ik bij het 
bezoeken van verschillende bedrijvendagen een 
goede indruk gekregen van zowel het kantoor als 
de medewerkers. Nu ik er geruime tijd werk, merk ik 
dat de indruk die ik tijdens mijn studie van Benthem 
& Keulen heb gekregen helemaal blijkt te kloppen.

Wat vind je het leukste aan je werk?
Het leukste aan mijn werk vind ik de zelfstandigheid 
die je in ons team vanaf het begin krijgt, om je 
eigen dossiers op te pakken en het contact met 
cliënten te onderhouden. Daardoor zie je snel de 

tevredenheid van cliënten terug als een dossier 
goed is afgerond.

Hoe ervaar je de sfeer op kantoor?
Voor mij voelt de sfeer bij ons op kantoor heel 
persoonlijk aan. Dit merk ik doordat er gedurende 
de dag onderling even koffie wordt gedronken of 
een rondje wordt gewandeld, maar ook dat je snel 
bij elkaar kunt binnenlopen als je iets wil bespreken.

Heb je advies voor het maken van een 
carrièrekeuze?
Bij het maken van mijn carrièrekeuze heb ik mezelf 
de vraag gesteld: waar zie je jezelf over vijf jaar? 
Dit heeft mij ontzettend geholpen in de beslissing 
maken voor het vakgebied, maar ook voor welk 
kantoor ik wilde kiezen.

Anne-Sophie 
Hoytink

Van Benthem & Keulen

persoonlijk
Van Benthem & Keulen, advocaten en

notariaat, is het kantoor dat vernieuwt in 

de traditionele sector van juridische dienst-

verlening wat opvalt doordat wij in verbinding zijn 

met de markt en onze cliënten. Wij luisteren 

en koppelen juridische dienstverlening aan 

vernieuwing en kennisdeling. Transparant, 

pragmatisch en oplossingsgericht.

Wij geloven in persoonlijk contact en samenwerking. 

Niet alleen richting onze cliënten, maar ook binnen 

Van Benthem & Keulen. Waarom? Als je elkaar goed 

kent, kan je het beste in elkaar naar boven halen. 

Deel jij onze visie en wil jij met ons legal maken? 

Dan komen we graag persoonlijk met jou in contact.

www.vbk.nl/werken-bij

Wij 
 maken
 legal
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Wie ben je en waar werk je?
Hi allemaal! Mijn naam is Lonneke en ik ben sinds 
maart begonnen als kandidaat-notaris bij VDB 
Notarissen. Daarvoor heb ik in Leiden gestudeerd 
en ben ik actief geweest bij de BNSL. Tijdens mijn 
studententijd heb ik wat stages gelopen om mijzelf 
te oriënteren op verschillende (soorten) kantoren 
en verschillende rechtsgebieden; dit zou ik zeker 
iedereen aanraden! Ga vooral lekker rondkijken en 
kijk waar jij je het beste bij voelt.

Waarom heb je voor VDB Notarissen 
gekozen?
Na mijn afstuderen wilde ik graag terug verhuizen 
naar waar ik vandaan kom en ben ik mij hier in de 
omgeving gaan oriënteren op kantoren, waarbij 
VDB natuurlijk meteen opviel: ik denk dat VDB de 
ideale combinatie biedt van (de werkzaamheden/
zaken van) een groot kantoor, maar toch die 
Brabantse gezelligheid onderling.

Wat vind je het leukste aan je werk?
Het leukste aan mijn werk vind ik het samenwerken 
met collega’s en het feit dat je iedere dag 
ontzettend veel leert. Dat geeft een heel voldaan 
gevoel!

Hoe ervaar je de sfeer op kantoor?
Ik ervaar de sfeer op kantoor dan ook heel goed: je 
kunt vanaf dag één bij iedereen binnenlopen en er 
is ook tijd voor een koffietje of andere gezelligheid 
tussendoor. Ik voel mij gehoord en krijg goede 
begeleiding en de kans om mijzelf te ontwikkelen. 

Wat voor tip zou je geven aan onze 
studenten?
Ik zou jullie als tip mee willen geven om je breed te 
oriënteren en er goed de tijd voor te nemen om een 
kantoor te vinden waar jij je fijn voelt en dat echt bij 
de past, zowel qua team als qua werkzaamheden 
en rechtsgebied(en).

Mochten jullie vragen hebben, zijn jullie altijd 
welkom voor een kop koffie bij ons op kantoor en 
wie weet zie ik jullie op het LNSC in maart!

Lonneke Geurts

VDB Notarissen

CHARLOTTE VAN GORP
KANDIDAAT-NOTARIS

Charlotte van Gorp (34) werkt al sinds januari 
2018 bij VDB Notarissen. Tussendoor werkte ze 
anderhalf jaar bij een ander kantoor. Dat ‘uitje’ 
heeft haar doen realiseren dat VDB Notarissen 
háár kantoor is en dat de cliënten en collega’s 
van VDB Notarissen het beste bij haar passen.

“Na mijn studie in Amsterdam ben ik begonnen 

als adviseur voor notarissen maar verlangde 

terug naar het zuiden waar mijn roots liggen. Het 

kantoor dat mij aansprak, was VDB Notarissen; 

middelgroot mét een mooie samenwerking 

met accountants en fiscalisten. Ik voelde me 

meteen thuis, had collega’s met mega veel 

ervaring maar merkte na een tijdje dat ik wat 

anders wilde proberen. Ik ben toen – in goed 

overleg – overgestapt naar een stadskantoor in 

het zuiden, maar besefte al snel dat dat het voor 

mij niet was en VDB Notarissen veel meer bij 

mij past. Gelukkig mocht ik daar meteen weer 

terugkomen.

Ik werk nu met zes collega’s op de afdeling 

Family Wealth. We zijn een heel hecht en 

gezellig team en werken aan grote complexe 

en soms emotionele dossiers. Ook werken we 

nauw samen met de fiscalisten van Newtone. 

Dat maakt dat het werken heel dynamisch is en 

je dag er nooit hetzelfde uitziet. Onze afdeling 

bestaat uit hele jonge collega’s en collega’s met 

heel veel ervaring. Dat is heerlijk werken. Als ik 

ergens niet uitkom of iets wil overleggen, kan ik 

altijd bij iemand terecht. De jonge mensen zorgen 

dat we alert blijven, ze stellen goede vragen en 

zorgen dat we geen tunnelvisie ontwikkelen. Er 

is veel aandacht voor persoonlijke ontwikkeling. 

VDB Notarissen heeft een groot aanbod van 

online en offline cursussen. Zo kun jezelf blijven 

ontwikkelen op gebieden die jij interessant vindt 

en op een manier die bij jou past.”

Word jij enthousiast van het verhaal van 

Charlotte en wil je meer weten over werken bij 

VDB Notarissen? Kom dan een keer langs voor 

een kop koffie. We gaan dan graag met jou in 

gesprek om te ontdekken of wij het kantoor zijn 

dat ook bij jou past. 

WWW.VDBN.NL
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Wie ben je en waar werk je?
Mijn naam is Nienke Nagtegaal en ik werk inmiddels 
ruim twee jaar als kandidaat-notaris bij Zuidbroek 
Notarissen in Amsterdam. Zuidbroek is een 
boetieknotariskantoor dat zich volledig richt op 
ondernemingsrecht, met bijzondere expertise 
in fusies en overnames, governance en (her)
structureringen. In mijn rol als kandidaat-notaris 
ondersteun ik onze cliënten bij complexe juridische 
vraagstukken en transacties, waarbij het bieden 
van helder advies en maatwerk centraal staat.

Kun je kort iets vertellen over je 
loopbaan?
Voordat ik bij Zuidbroek begon, heb ik verschillende 
stages gelopen waarin ik ervaring opdeed binnen 
diverse rechtsgebieden. Al snel ontdekte ik dat 
mijn passie ligt bij het ondernemingsrecht, mede 
dankzij mijn stageperiode bij Zuidbroek. 

Waarom heb je voor Zuidbroek 
gekozen?
De mogelijkheid om me volledig te specialiseren 
in dit vakgebied en te werken met een team 
dat dezelfde focus en ambitie deelt, trok me 
enorm aan. Zuidbroek onderscheidt zich als een 
dynamisch kantoor dat niet alleen topkwaliteit 
levert, maar ook veel ruimte biedt voor persoonlijke 
ontwikkeling en eigen verantwoordelijkheid. De 
zes notarissen van Zuidbroek besteden bovendien 
veel tijd aan de opleiding en begeleiding van 
(startende) kandidaat-notarissen. Zo hebben 
we onder andere wekelijks een “Back to Basics”-
klasje, wekelijks know-how sessies met alle 
(kandidaat-)notarissen en veel aandacht voor het 
aanpassen en bespreken van onze modellen.

Wat vind je het leukste aan je werk?
Wat ik het leukst vind aan mijn werk? Zonder twijfel 
de afwisseling. Geen enkele dag is hetzelfde, 
omdat elk dossier nieuwe uitdagingen biedt. 
Of ik nu betrokken ben bij een fusie van grote 
internationale bedrijven of de oprichting van een 
innovatieve start-up, het werk vraagt altijd om 
precisie en creativiteit. Daarnaast werken we bij 
Zuidbroek in een hecht en gedreven team, wat 
zorgt voor een prettige werksfeer waarin we elkaar 
continu uitdagen en versterken. Komend jaar 
bestaat Zuidbroek alweer 10 jaar! Dit vieren we het 
hele jaar met diverse sociale activiteiten, zoals een 
buitenlandtrip met het hele kantoor en een groot 
cliëntenevent.

Wat voor tip zou je geven aan onze 
studenten?
Mijn tip voor studenten die overwegen om de 
notariële wereld in te stappen: kies een richting 
waar je écht passie voor hebt. Het notariaat 
biedt veel verschillende specialisaties. Als je een 
vakgebied kiest dat bij je past, haal je het meeste 
uit jezelf en je carrière.

Wil je het ondernemingsrecht van dichtbij leren 
kennen? We zijn altijd op zoek naar enthousiaste 
en nieuwsgierige studenten! Tijdens een stage 
bij Zuidbroek duik je volledig in het notariële 
ondernemingsrecht en maak je meteen deel uit 
van ons team.

Wil je kennismaken? Schrijf je in voor onze workshop 
of kom langs tijdens de recruitmentborrel. We 
kijken ernaar uit jullie te ontmoeten bij het LNSC!

Nienke Nagtegaal

Zuidbroek
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UTRECHT...

DE STAD MET DE HOOGSTE KERKTOREN VAN 
NEDERLAND, NAMELIJK DE DOMTOREN DIE MAAR 
LIEFST 112 METER HOOG IS

Schonk in de 17e eeuw belastingvrij bier en wijn 
om zo studenten naar haar universiteit te lokken

Heeft een grote theepot op 
het dak van Hoog Catharijne 
staan, wat symbool staat 
voor de gezelligheid

De geboorteplaats 
van Nijntje, het 
beroemde konijntje 
van Dick BrunaHeeft als eerbetoon aan de 

LHBTQIA+-community een 
regenboog-fietspad door de stad 
lopen

De stad met bijna 400.000 inwoners

Heeft langs de Oudegracht een eindeloos gedicht liggen 
waar elke zaterdagmiddag een nieuwe letter aan wordt 
toegevoegd

Heeft sinds 1922 haar eigen 
bonbon: de Domtorentjes 

De stad met het grootste treinstation van Nederland

STAAT BEKEND 
ALS FIETSSTAD 
VAN NEDERLAND
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Luistertips! 
Juridische podcasts

Jong Juridisch
Ben je geïnteresseerd in juridische onderwerpen die jongeren aangaan? Jong Juridisch bespreekt 
wekelijks actuele thema’s zoals je rechten op de werkvloer, privacy op social media en meer. Met 
boeiende gasten en duidelijke uitleg biedt deze podcast waardevolle inzichten in wetten en 
regels. Ideaal om op een toegankelijke manier meer te leren over je rechten en plichten.

Studio Freek & Lucienne
Freek en Lucienne bespreken juridische kwesties die iedereen in het leven tegenkomt, zoals 
trouwen, samenwonen, scheiden en nalaten. Met hun expertise in relatierecht en erfrecht leggen 
ze ingewikkelde onderwerpen op een onderhoudende manier uit. Een informatieve podcast 
voor iedereen die meer wil weten over juridische zaken rondom relaties en familie.

Licht op legal
Licht op Legal is de tweewekelijkse podcast van Van Benthem & Keulen. Hierin krijg je updates, 
do’s en dont’s en praktijkvoorbeelden over de belangrijkste juridische thema’s van dit moment. 
Alles wordt op een pragmatische manier vertaald naar de impact op jouw organisatie. Ideaal 
voor juridische professionals en ondernemers.

Law Talk
In Law Talk bespreken advocaten van verschillende grote kantoren trends in de advocatuur. Denk 
aan actuele onderwerpen zoals het gebruik van AI in het juridische veld. Deze podcast biedt een 
interessant kijkje achter de schermen van de moderne advocatuur en bespreekt ontwikkelingen 
die het vakgebied veranderen.

Recht van Spreken
Recht van Spreken duikt in op actuele juridische en maatschappelijke kwesties. In deze podcast 
worden ethische dilemma’s en juridische vraagstukken besproken door experts uit het veld. 
Ideaal voor luisteraars die geïnteresseerd zijn in de wisselwerking tussen recht en samenleving.

De vastgoednotaris als poortwachter 
Deze podcastserie is gemaakt naar aanleiding van het congres over de poortwachtersrol van 
de vastgoednotaris. Het CCV en PVO organiseerden dit congres samen met de KNB en NRS. In 
de afleveringen komen 100 vastgoednotarissen aan het woord over actuele vraagstukken en 
praktijkervaringen in de vastgoedwereld.

Over recht gesproken - Kienhuis Legal 
Over recht gesproken biedt juridische inzichten over uiteenlopende onderwerpen. 

Amsterdamse Handelsgeest: van de Gouden Eeuw tot Nu - Lexence 
Deze podcast duikt in de juridische geschiedenis van Amsterdam en legt een link naar de 
moderne praktijk. Denk aan thema’s zoals de evolutie van erfpacht. Een boeiende luisterervaring 
voor iedereen die geïnteresseerd is in de juridische kant van de Amsterdamse handelsgeest.

Stibbe Legal Insights  
Stibbe Legal Insights biedt diepgaande gesprekken over juridische trends zoals de Wet Vifo en 
bestuurdersaansprakelijkheid binnen ESG. Met deskundigen uit het vakgebied krijg je inzicht in 
complexe vraagstukken en wat deze betekenen voor bedrijven en organisaties.

De Erfrechtadvocaat - Inge Diepman & Joost Diks  
In deze podcast worden juridische kwesties rondom erfrecht besproken. Denk aan de rol van de 
notaris, uitleg van testamenten en legitimarisrechten. Met heldere voorbeelden en deskundige 
toelichting is deze podcast een waardevolle bron voor iedereen die met erfrecht te maken heeft.

Juridisch Antwoord - Hekkelman Advocaten en Notarissen  
Juridisch Antwoord biedt hulp bij het maken van keuzes rond samenlevingsvormen. Van 
geregistreerd partnerschap tot samenlevingsovereenkomst, de experts van Hekkelman geven 
duidelijke uitleg en praktisch advies. Handig voor iedereen die juridisch goed geïnformeerd wil 
zijn.

Dit is DeHaan - De Haan Advocaten en Notarissen  
Dit is DeHaan bespreekt actuele juridische kwesties, zoals huurrecht en vastgoed. Met 
praktijkvoorbeelden en deskundige uitleg bieden zij luisteraars inzichten in juridische uitdagingen 
en oplossingen. Perfect voor ondernemers en particulieren met interesse in vastgoedrecht.

Van de overdracht van vastgoed en de ontwikkeling van windparken tot wijzigingen in 
appartementsrechten en familiestatuten. Deze podcast is ideaal voor professionals die op de 
hoogte willen blijven van juridische ontwikkelingen.
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Colofon
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